
ALI POZNATE SVOIE MESTO

DROGA

UBI] ME DIGITALNO
(Mef) Zadnje čase se mi dogaja, da pozabljam, 
kakšen obraz je pravzaprav imelo to naše mesto 
takrat, ko sem blokovsko stanovanje v Kopru 
zamenja! za staro hišo sredi Izole. Če se dobro 
spomnim je bil vstop v mesto zelo razgiban, saj so 
prav takrat pločnike in prehode napolnile delavke 
Mehanotehnike, Delamarisa in Opreme, spominjam 
pa se stare pergole pred Taverno, kjer so se pred 
soncem skrivali briškoljerji. Danes tistih hitrih 
korakov ni več in tudi pergola je izginila za vse 
večne čase, njen trg pa je se je odkril kot amaterska 
porno zvezda, ki ji niti napis igralnica ne more
zakriti brezizraznosti. Tržnica je še vedno tam kjer
je bila, zato pa ni več dvosmerne ceste, ki je 
peljala po Ljubljanski in Koprski ulici in tudi 
električnih žic, ki so krasile fasade starih hiš skoraj 
ni več videti. S cest in pločnikov je izginilo veliko 
umazanije in smeti, tudi parki so ozeleneli in v

vodnjak s katerega je 
izginil labod z dečkom, ki 
ga v čezmejni Agrariji
lahko kupite za 50 Evrov, 
so se vrnile zlate ribice.7 71 580 '5 78005

Stare hiše s stopnišči in atrijskimi vhodi izginjajo 
ena za drugo, značilni izolski vodnjaki so postali 
žrtve sodobnih investitorjev, barke v mandraču in 
tiste na komunalnih privezih so se razmnožile kot 
kobilice. S svetilnika in še od kje počasi izginjajo 
stara drevesa. Menda zato, ker so stara.
Mesto je kot ženska. Ko je še otrok jo je treba zelo 
paziti in tisti, ki so Izoli dali ime in statut že pred 
750 leti, so pazili nanjo. Potem so prišla njena 
mlada leta in z njimi nova naselja, nove stavbe in 
novi ljudje. Zdaj je Izola ženska v zrelih letih, ki 
pač mora popaziti nase, se naličiti, kot je treba in se 
obnašati tako kot se njenim letom spodobi. Dovolj 
bo, da ostane sebi zvesta in čeprav je doživela nekaj 
ponesrečenih plastičnih operacij verjamem, da ima 
dobre guvernante, ki bodo poskrbele zanjo. V 
občinski upravi jih je gromozanska večina in menda 
ja bodo skupaj znale izbrati pravo šminko, dober 
puder in ravno pravšnjo obleko zanjo.
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Stvari so spremenjene radikalno, 
zdaj vsak že slika, seveda - digitalno. 

Včasih je veljala šola in pravila, skoraj sveta, 
zdaj samo pritiskaš in čakaš na posnetek leta. 
Vsega krivi so Japonci, ki nas delajo enake, 

z možgani v aparatu, v glavi pa bedake.
In vsak dan nov model in pikslov na milijone, 
kot da slikamo atome, elektrone in protone.
A včasih bil sem sam in nam je dobro šlo, 

zdaj se nas ob vsaki stvari nagnete kakšnih sto. 
Vse se bliska, vse navija in zamira 
meni pa se zdi, kot da nekdo umira. 

Umira zlati rez, detalji in totali 
in tudi fotografi ne bomo dolgo več obstali

IZOLA, tel.: 616 80 00
(^1/erebb

Izdelki
za zdravo življenje
Tomažičeva 10, Izola

(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8 -12,15 -18, sobota: 8-12 

Tel.: 640 - 40 - 64



PTT's NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali 
javno predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že 
bili ali niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo 
pisem, ki imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z 
drugimi mediji. Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po 
lastni presoji objavi, skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira 
posamezne dopise, ki morajo imeti navedenega avtorja. Uredništvo se 
z avtorjem lahko dogovori, da njegovega imena ne objavi v celoti.

Ponovni poziv predsedniku ZLSD v Izoli
Spoštovani gospod predsednik Združene liste socialnih demokratov v 
Izoli. Ponovno se obračam na vas z vprašanjem, ki sem vam ga 
postavil v eni prejšnjih številk Mandrača. Prepričan sem, da bi bil vaš 
odgovor na to vprašanje zelo zanimiv za veliko število osveščenih 
Izolank in Izolanov, ki jim ni vseeno kaj se dogaja z okoljem in 
prostorom v katerem živimo. No, vašega odgovora nismo dočakali. 
Menimo, da imate za to tehtne vzroke.

Naj nam vsem skupaj osvežim spomin.:
Po spontani in odločni reakciji prebivalcev Izole na predlagane 
prostorske spremembe in projekte (la-ožišča, stari zdravstveni dom in 
njegova okolica, Livade 2, Argo, Mala oprema itd...) sem z 
zadovoljstvom ugotovil, da ste se tudi v vaši stranki, vsaj tako je 
razumeti vaše pisanje, izrekli proti tem predlaganim spremembam in ste 
pritegnili glasu ljudstva kar je seveda zelo lepo. To pozdravljamo tudi 
pripadniki drugačnih političnih opcij, ki pa smo za razliko od vas že 
pred tem in večkrat opozarjali na nesprejemljivost nakaterih projektov in 
smo nekatere od teh projektov šele z referendumom uspeli preprečiti.
V mojem zadnjem pisanju sem vas pozval, da nas ob tem ko zavračate 
sedaj predstavljene projekte s katerimi se prebivalci Izole ne strinjamo, 
tudi poveste kdo pravzaprav take projekte sploh predlaga in jih poskuša 
realizirati ? (prosim vas, da se v morebitnem odgovoru ne sklicujete na 
stroko). To pa vas sprašujem zaradi tega, ker je stranka katere 
predsednik v Izoli ste prav vi, tista, ki ima čisto pri skoraj vseh 
zadevah prvo in zadnjo besedo. Ste pač vladajoča stranka in ne 
nazadnje imate tudi županjo iz vaših vrst, zato imate pregled nad 
projekti, idejami, sredstvi in vsem drugim potrebnim.
Niti najmanj si ne želimo lova na čarovnice, niti pri vsem tem niso 
pomembna imena in priimki. Gre le za razumevanje sporočila, ki so ga 
Izolanke in Izdani vladajoči spregi v Izoli enkrat že z referendumskim 
odločanjem o projektu Svetilnik, jasno prezentirali. Sporočilo je bilo 
nedvoumno: Ustavite nerazumno pozidavo Izole, ustavite ropanje 
zelenic, omogočite vama in zelena otroška igrišča, ne spreminjajte Izole 
izven turistične sezone v mrtvo in nekoristno mesto, prisluhnite končno 
tudi željam in predlogom Izolank in Izolanov ne pa samo žvenketu 
denarja....
Tako gospod predsednik združene liste v Izoli, po vsem tem mislim, da 
vaš odgovor niti ni več potreben. Zadostuje nam, da ste se postavili, 
upam, da ne samo deklarativno, na stran Izolank in Izolanov in, da 
boste v bodoče kot vladajoča opcija z vsemi vzvodi, ki jih imate na 
razpolago, že v kali preprečili podobne poizkuse degradacije prostora in 
okolja v Izoli, da se vam ne bo treba post festum, posipati s pepelom 
pa čeprav samo navidezno.

Ivan Bizjak
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Vse manj je 
dobrih gostiln...

... ena od teh je 
gostilna Korte
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ULICE NEUDOBNEGA IMENA
Demokrati - tisti, ki so bili prej socialni, zdaj pa so socialni čut 
zamenjali za kleno slovenstvo - jo imajo z ulico, v kateri živim. Pred 
par leti se je na ime v Mandraču spravil naš Giovanin, zdaj pa na 
zboru SDS v Izoli še mestni kolovodja stranke.
Ulica oktobrske revolucije res ni udobno ime. Odločno predolgo je za 
pisanje. Jaz sem ta problem rešil tako, da jo pišem Oktrev. in jo pošta 
najde, večina ljudi pa razbere pomen kratice. Tudi Ulica Osvobodilne 
fronte je predolgo ime in za borce zoper ostanke prejšnjega režima 
najbrž neprimerno. A je v splošni uporabi naziv Ulica OF in nihče ne 
protestira.
Kar se tiče idejne neprimernosti, ki je janševcem glavni razlog za 
nujnost menjanja imena, je stvar - neglede na strankarske opredelitve - 
taka, da je v svetu prekrščevanje ulic in rušenje neprimernih spomenikov 
v navadi le v času prevratov, revolucij in vojn, nikakor pa ne v mirnem 
času. V Sloveniji je Demosova oblast hitro prekrstila večino Titovih ulic 
in trgov, snela s tabel šol in ulic imena narodnih herojev in 
revolucionaijev, ter odstranila spotakljive spomenike, potem pa je 
zavladal mir. Strinjam se, da Izola z oktobrsko revolucijo in Leninom 
(tudi on ima svojo ulico) nima nič. Več je imela v času avstrijske in 
italijanske oblasti, ko je bila znana kot center socialističnih idej, a teh 
imen ulic takrat ni imela, tistih ljudi pa tudi nima več.
Vem, da so sdsovci naj ostrejši borci proti komunizmu od trenutka, ko ga 
ni več. Vendar bi vsaj izolske bojevnike prosil, naj se moje ulice 
usmilijo. To ne prosim kot kriptokomunist in jugonostalgik, za kar me 
seveda lahko po svojih običajih obtožijo in za zmeraj zatrejo. Razlog je 
izključno materialni. Če je SDS pripravljena prevzeti stroške za nove 
oznake ulice in stroške ter odškodnino za sitnosti ob spremembi vseh 
dokumentov vseh prebivalcev ulice, bom občudoval njihovo načelnost in 
pripravljenost na žrtve za pravično stvar. Tako podprt predlog je gotovo 
vreden razmisleka. Če pa gre za lajanje na odsev lune v luži, sem proti 
in prosim odbore, svete, skupščine in kar je še organov v občini, da ob 
obravnavi upoštevajo tudi moje mnenje. V primeru, da pa bi s 
prekrščevanjem vseeno uspeli, pa bom smatral izolske sdsovce, predvsem 
imenovana, za osebno dolžne poravnati moje stroške vseh novih 
dokumentov. Za take cilje nisem pripravljen žrtvovati niti stotina. (G.K.)

1. novembra bomo pokopali demokracijo?
Dnevi, ko obiskujemo tiste, ki so nas za vedno zapustili, so tik pred 
vrati. Trenutki spominov na najdražje, prijatelje in ostale, s katerimi smo 
nekoč preživljali lepe trenutke, so polni lepih spominov.
Prav taki bodo verjetno tudi dnevi po 6. novembru, ko bo, kot kaže, v 
Izoli dokončno pokončana demokracija. Sprejem odloka o ustanovitvi 
občinskega glasila, bo prinesel dolgotrajne posledice in popolnoma 
onemogočil »pogled z druge strani«.
Že bežen pogled na vsebino odloka izda enostransko usmerjenost 
projekta. Odlok pravi, da urednika in uredniški odbor imenuje Zupan. 
Glasilo bo torej »promoviralo« delo vladajočih in pisalo zgolj o 
projektih, ki bodo po volji oblastni strukturi.
Se bolj zaskrbljen je lahko pozoren bralec, saj ugotovi, da bo glasilo 
financiral proračun in (seveda) drugi prihodki (oglasi, pokroviteljstva...). 
Le kdo lahko zagotovi, da to ne bodo »investitoli i«, ki bodo tako 
posredno promovirali gradnjo megalomanskih betonskih zgradb, tisočih 
apartmajev, pozidave okrog vrtcev in šol ter podobne družbeno potrebne 
projekte? Bo to Župan, urednik (postavlja ga Župan), uredniški odbor 
(tudi tega postavlja Zupan) ali Občinski svet (po odloku praktično nima 
pristojnosti)? Ali bo Bobnič (tako, kot je že nekoč) postal predvolilni 
manifest? Demokracija se tu konča!
Zanimiva je tudi primerjava z Mandračem. Pred leti, ko smo mu v 
prednovoletnem času odrekli »reševanje« finančnih težav, so mi nekateri 
(neupravičeno) očitali, da sem proti. Danes taisti organizirajo nekakšen 
»anti-Mandrač«. Čemu? Ali Mandrač ne piše tako kot si želijo? Ali 
premalokrat izhaja? Ali ga ne bere dovolj Izolanov? Se je morda Mef 
komu zameril? To so vprašanja, ki terjajo javne odgovore. Gotovo ne 
bi bila odveč tudi javno mnenjska anketa.
Na Obali imamo dovolj medijev, ki poročajo o dogajanju v Izoli. Izolski 
Mandrač, Primorske novice, Radio in TV Koper, Capris, Val, Morje, 
Primorski utrip, primorske strani Dela, Dnevnika, Večera in ostalih (naj 
mi ne zamerijo, če sem koga izpustil) so več kot dovolj. Tiskovne 
konference, prireditve, otvoritve in ostali dogodki v Izoli so s strani 
novinarjev dobro obiskani, poročanje pa izčrpno. Nemalokrat se pripeti, 
da se o Izoli piše in govori več kot o ostalih sosedih. Pomanjkanja 
informacij torej ni!
Kje se skrivajo razlogi za ustoličenje uradnih občinskih novinarjev, v 
odloku in njegovi obrazložitvi ni navedeno. Pa saj ni potrebno. Vsak, ki 
bolje premisli, bo začutil namen in ugotovil »v katerem zajcu grmi tič«.

Aleksander Krebelj

P.s.: Tudi izobrazbo bodočega urednika (zahteva se višješolska, medtem 
ko je običaj za taka mesta visokošolska) bi lahko razumeli »narobe«, 
kajne?!?



Novi avtomobili in selitev

REŠEVALNA POSTAJA GRE V INDUSTRIJSKO CONO
Izolska reševalna postaja zagotovo ni stavba niti ustanova na katero bi 
lahko bili ponosni. Razen posodobljenega voznega parka je vse v tako 
nemogočem stanju, da je selitev na novo lokacijo in v nove prostore 
nujna. Tako sta na ponedeljkovi tiskovni konferenci povedala županja 
Breda Pečan in direktor izolskega Zdravstvenega doma, dr. Evgenij 
Komljanec, potem ko sta podpisal pogodbo o sofinanciranju tretjinskega 
deleža 10,5 milijona tolarjev vrednega novega reševalnega vozila.

Reševalna postaja je sicer kupila in 
že uporablja tri nove reševalne 
avtomobile, manjkajoči denar pa bosta 
prispevali občini Koper in Piran ter 
nekateri večji sponzorji. Tako ima 
enaindvajset reševalcev (od tega dve 
ženski) na voljo osem kvalitetnih 
reševalnih vozil, ki jih bodo skušali 
zdaj tudi redno vzdrževati in 
obnavljati, da se jim ne bi ponovila 

situacija izpred nekaj let, ko so morali na pot s komaj primernimi 
avtomobili.
Še pomembnejša od podpisa pogodbe vredne nekaj več kot 3 in pol 
milijona tolarjev pa je bila informacija o dokončni selitvi Reševalne 
postaje v izolsko industrijsko cono, natančneje v novogradnjo, ki je 
predvidena ob novih poslovnih prostorih Komunale. Do nedavnega je bila 
tam predvidena tudi lokacija trgovine Noč in dan, vendar se Emona 
Obala odreka tem vrstam trgovin, zato bo v zgradbi, kjer naj bi uredili 
tudi javna skladišča za potrebe izolskih podjetij in obrtnikov, nekaj več 
prostora za reševalno postajo, ki bi ji namenili približno 400 m2 v dveh 
etažah.
Gradnjo s komunalnim prispevkom vred, v Izoli ocenjujejo na 75 
milijonov tolarjev, občina pa bo zanjo prispevala 36 milijonov tolarjev, 
kolikor računa, da bo iztržila ob prodaji sedanjih prostorov, za katere se 
menda že zanimajo prvi kupci. Seveda pa računajo tudi na sofinanciranje 
iz sosednjih dveh občin, saj izolska reševalna postaja pokriva celotno 
območje Slovenske Istre. Na novi lokaciji, ki bo imela zagotovo hitrejši 
dostop do magistralne ceste kot je sedanji, naj bi dobila prostor tudi 
prehospitalna enota, ki je trenutno nameščena ob izolski bolnici a je v 
pristojnosti koprskega zdravstvenega doma, ki zanjo prejema denar iz 
republiškega proračuna. Če bo do selitve res prišlo bo zagotovo treba 
najti dogovor tudi o tem. (DM)

NADZORNI ODBOR JE PREGLEDAL KS
Nadzorni odbor občine Izola, ki mu predseduje mag. Darko 
Filiput, člani pa so: Slobodan Dražič, Selene Kolarec, Jožica 
Radujko, Mitja Kobal, Tomislav Lotrič (podpredsednik) in 
Aleksander Frantar se je konstituiral aprila meseca, od takrat 
pa se na rednih sejah sestaja vsak prvi četrtek v mesecu.
Doslej so že pregledali in pripravili poročilo o delovanju in 
poslovanju krajevnih skupnosti v občini Izola, zdaj pa imajo na 
programu pregled delovanja Centra za kulturo, šport in 
prireditve Izola ter koncesionarja za stanovanja in poslovne 
prostore, Stavbenik - servisne storitve. Po besedah predsednika 
Darka Filiputa so seje sklepčne, v večini primerov z udeležbo 
vseh članov, delo članov pa je konstruktivno, tako da bo, po 
mnenju predsednika, Nadzorni odbor lahko uspešno opravil 
nalogo, ki mu je zaupana v sistemu lokalne samouprave.

PREKLETA ANKETA

IZENAČITI UMETNIKE IN TRGOVCE?
Tokratnega anketnega vprašanja smo se tudi v uredništvu nekoliko bali, saj je 
jasno, da je v človeški naravi, da drugemu ne privoščimo tistega, kar nimamo 
sami. Toda, ker je bilo glasovalcev tokrat res rekordno veliko verjamemo, da 
niso glasovali le "klasični" najemniki poslovnih prostorov, njihovi prijatelji in 
sorodniki, ampak tudi ljudje, ki skušajo razumeti napore za oživljanje starega 
dela mesta in imajo svoje mnenje o posameznih akcijah ali ukrepih.
Rezultat nas je vendarle presenetil, saj smo pričakovali, da bo večina 
glasovalcev podprla sprejem akta s katerim bi določili minimalno najemnino 
za takšne poslovne prostore, vendar vas je večina menila, da je treba 
umetnike izenačiti z drugimi najemniki. Ostaja le vprašanje: Ali tudi 
umetnikom določiti tako visoke najemnine ali drugim najmnikom določiti 
"umetniške". Prepričani smo, da so glasovalci imeli v mislih slednje.

REZULTATI ANKETE

Kakšno je vaše mnenje o "lokalih za tolar" v starem delu mesta ? 

Naj ostanejo kot so (16%)

Določiti minimalne najemnine (7%)

Izenačiti z drugimi najemniki (75%)

Anketa odraža mnenja uporabnikov spletne strani www.inandrac.com in ni namenjena 
raziskavi javnega mnenja.

Do naslednje srede pa bomo čakali na vaše mnenje o selitvi 
knjižnice v Livade Knjižnica bo tam imela večje in varnejše 
prostore a bo bolj oddaljena od središča mesta, obetajo pa se 
težave s parkiranjem in nevarni prehodi Prešernove ceste. Res pa 
je, da je ta rešitev najhitrejša in tudi najcenejša. Vaše mnenje 
boste lahko povedali na spletni strani www.mandrac.com.

Spletna stran Mandrača nastaja v sodelovanju z.

www.izolanka.com
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Kaj pravijo stranke o zazidalnih načrtih ^

POLITIKA INVESTITORJEM OČITNO
Povod za "politiziranje" razprave o spremembah zazidalnih 
načrtov za posamezna območja Izole je bila seja odbora za 
okolje in prostor, na katerem so izginile uradne in neuradne 
povezave in koalicije, nekateri predlagani projekti pa so 
naleteli na nasprotovanje tudi med tistimi, ki naj bi jih 
podpirali. Nedvomno so posegi v prostor pomembna 
predvolilna tema in očitno je, da so se priprave na prihodnje 
volitve že začele.

Prav zato smo se odločili, da vsem političnim strankam, ki imajo 
predstavnike v občinskem svetu zastavimo naslednje vprašanje:
holanom očitno ni vseeno, kaj se dogaja z okoljem in 
prostorom v katerem živimo, kakšen pa je odnos vaše poslanske 
skupine do projektov, ki so zadnje čase najbolj v ospredju (Stari 
zdravstveni dom z okolico, krožišča, Livade II., Argo itd.) in 
kako boste ravnali pri odločanju v komisiji za okolje in prostor 
oziroma na seji občinskega sveta?

SDS - SMO PROTI BETONIRANJU IZOLE
Tudi med našim članstvom je še posebno v zadnjem času čutiti poseben 
nemir in začudenje, ki so ga povzročili zadnji predlogi načrtovalcev in 
urbanistov, ki v Izoli načrtujejo nove pozidave ( Krožišče, Livade zahod,
Argo, stari zdravstveni dom itd...) Na občinski odbor SDS so se obrnili 
prizadeti občani in kakor je zaznati med veliko večino občanov, se je 
med njimi pojavilo do teh projektov izrazito odklonilno stališče.
V preteklosti smo kot stranka vedno zagovarjali stališče, naj bodo vsi 
posegi v prostor v dobrobit vseh občanov Izole in ne samo peščice 
zaslužkaijev, ki bi služili samo s prodajo dragih apartmajev. Tako smo 
dano besedo tudi izpolnili, saj smo aktivno pripomogli k temu, da je na 
referendumu glede pozidave območja Svetilnika prevladala volja občanov 
in ne zaslužkaijev. Naj samo spomnimo, da je bila takrat prav naša 
stranka in svetniška skupina med tistimi, ki sta najbolj nasprotovali 
pozidavi Svetilnika. Enako smo nasprotovali izgradnji poslovnih in 
apartmajskih objektov na področju med bivšo Malo Opremo in

Alojz Padar, občinski svetnik SDS

ZLSD - VSI BI GRADILI NAENKRAT
Naše stališče je bilo v glavnem obrazloženo v Mandraču pred enim 
mesecem.
Po večletnem stopicanju na mestu in neperspektivnosti od časa nastanka 
nove države ter podedovanju nekaterih velikih problemov v Izoli, smo se 
s prevzemom vodenja skupaj s koalicijskimi partnerji lotili razvojne 
politike, ki je prepričala večino Izolanov in zunanjih opazovalcev , ki 
prihajajo v Izolo.
Uspehi so v zadnjih letih vidni. Toliko vidni, da je posledično izredno 
porasel interes za investiranje. To je jasen znanilec uspeha a hkrati 
prinaša nevarnosti prevelikih sprememb, ki jih okolje in prebivalci ne bi 
mogli prenesti. Soočamo se s konkretnim problemom več zazidalnih 
načrtov hkrati. Naenkrat bi povsod gradili. Seveda po gradbeniški, sicer 
legitimni, logiki, čimveč zgraditi in čimprej dobro prodati, kajti interes 
kupcev za Izolo je zelo velik. To ne bi bil problem, če investitorji ne bi 
bili že večinoma že dolgo lastniki zemljišč in bi sedaj vsi naenkrat želeli 
investirati - zidati. Zazidalni in drugi akti večinoma že dolgo obstajajo 
in so nastali v drugih razmerah.
Mi kot občina vplivamo lahko v okviru zakona s spremembami in 
novimi načrti, ki v okviru teh možnosti zagotavljajo čim večji interes 
Izole. Ravno v tem bomo maksimalno aktivni in restriktivni. Torej ni 
Občina tista, ki se je odločila za istočasno obravnavo vseh teh obsežnih 
aktov ampak je razlog v istočasni želji lastnikov, da čimprej izvršijo 
svojo pravico do investiranja na njihovih zemljiščih. Interes Izole je 
iskati v splošnem pridobivanju nove vrednosti v življenskem standardu 
skupnosti in posameznikov (ureditev okolja, zaposlitve, stanovanja, šole, 
prostočasne aktivnosti...). Za vse kar želi občina investirati je tudi 
potreben denar. V okviru želja in možnosti bomo iskali kompromise.
Ker gre za velike posege v naše okolje poskušamo jemati obravnavane 
akte kot celoto in posebej vsakega posebej s svojo specifično 
problematiko. Pri nekaterih gre namreč za nove pozidave, pri drugih pa 
za prevrednotenje degradiranega okolja (Argo, Riba...).
Naše izhodišče je, kot že rečeno, najti in podpreti v vsem tem interes 
Izole.
Mnenje o vsakem aktu posebej bomo posredovali ob njihovi obravnavi.

Lucio Gobbo, predsednik 00 ZLSD Izola

Gostinsko soio.
Smo odločno proti nameravanim pozidavam z apartmajskimi naselji in 
gradnji betonskih terasastih hiš, kjer je zemlje le za vzorec in rastlinje 
raste le v betonskih koritih, smo proti postavljanju predimenzioniranih 
krožišč, ki naj bi v centru mesta povečala promet z avtobusi, smo proti 
krčenju zelenih površin v mestu, smo proti brezglavemu in izključno 
zaslužkarskemu pogledu na razvoj Izole in ubijanju njene duše. Smo 
proti megalomanstvu, smo proti pozidavi otroških igrišč (primer izgradnje 
Osnovne šole Danteja Alighierija), smo proti krčenju parkirnih prostorov 
(primer nameravane izgradnje stanovanjskih stolpičev na območju med 
starim in novim zdravstvenim domom), smoproti "betoniranju" Izole.

'MOŠIKP/V'
Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, grobove

SADIKE: r
krizanteme, 
mačehe, 
ciklame....

Pogled na, morda "naivečje gradbišče v Sloveniji"

Da ne bomo samo proti, naj povemo, da podpiramo gradnjo stanovanj 
za Izolane, kar bi lahko dosegli z večjo gradnjo neprofitnih stanovanj. 
Enako podpiramo gradnjo objektov potrebnih za Univerzo v Izoli. 
Podpiramo tudi gradnjo hotelskega kompleksa na območju bivšega Arga 
namesto predvidenih apartmajev v Argolini. Podpiramo tudi izgradnjo 
bazenskega kompleksa s hotelskimi objekti na območju Livade zahod.
Smo za to, da tudi našim zanamcem ohranimo vsaj nekaj tistega, kar so 
nam zapustili naši predniki, smo za razumen in uravnovešen napredek 
našega mesta, smo za to, da občinska oblast prisluhne željam in 
potrebam občank in občanov, ne pa samo željam nenasitnih zaslužkarjev. 
Želimo siveč otroških igrišč, parkov in zelenic.
Na občinskem svetu in v odboru za okolje in prostor bomo ravnali v 
soglasju z željami občank in občanov, ki so nas s svojimi protesti proti 
tem posegom podprli. Zavzeli se bomo in tudi storili vse, da bi se 
Izdani in Izolanke v Izoli počutili prijetno kot domačini in upravljalci, 
ne pa kot figurice, kijih po polju premika politično opredeljeni kapital.

Bojan Zadel, Predsednik SDS Izola
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Kaj pravijo stranke o zazidalnih načrtih

NI NAJBOLJ NAKLONJENA (ZA ZDAJ)
ZZP - NAS ČAKAJO NOVI SODNI SPORI?
V Zvezi za Primorsko smo globoko zaskrbljeni nad amaterskim 
odnosom oblasti do našega okolja in prostora.
Že v prejšnjem mandatu smo opozarjali in se borili za kvalitetnejši in 
načrtni razvoj urbanizacije okolja, kar je za posledico imelo globok 
razkol med vodilno politično skupino izolske Občine z županjo na čelu 
in nami. Prav spori so pripeljali do našega izstopa iz koalicije. Nismo se 
mogli in se tudi sedaj ne moremo sprijazniti z idejo gradnje in 
ustvarjanja pogojev v okolju samo za obiskovalce naše občine za nas 
občane pa je storjenega bore malo. Še huje je pa to, da smo velik delež 
investicij morali prenesti mi sami preko povečanih davščin in taks. 
Nerazumljivi so nam projekti gradnje apartmajskih naselij in 
stanovanjskih blokov kateri bodo trgu ponudili 1500 novih apartmajev in 
stanovanj. Že sedaj je v času turistične sezone komaj mogoče dobiti 
parkirno mesto ali prostor na plaži, zavedanja o omejenosti prostora pa 
v vodilnih noče in noče biti. Kljub veljavnim prostorskim aktom se brez 
konsenza vpletenih strani vabijo vedno novi in novi investitorji (»tuji«, 
ne lokalni) in se jim-obljubljajo spremembe obstoječih dokumentov, ki 
jim bodo prinesle zlate cekine, kateri padajo z neba (Argolina, Riba). Že 
pričeti projekti pa se s strani nerazumljivega obnašanja oblasti 
zavlačujejo in pričakujejo sodne epiloge (Marina, Obrtno stanovanjska 
cona, Livade - vodni park).
Če pobrskamo nekoliko po preteklosti v Izolski občini skoraj ne najdemo 
projekta ki ne bi doživel sporov ali sodnih pretresov. Pričnemo lahko z 
TPC Livade, Obrtno stanovanjsko cono, Inko, Knjižnico, da o Marini 
niti ne izgubljamo besed. Samo pričakujemo lahko kdaj bo na. podlagi 
rešitev teh sodnih sporov prišlo do odškodninskih zahtevkov, katere 
bomo morali spet plačati mi občani Izole. Sprašujemo se ali je to 
posledica nesposobnosti, namernega revanšizma, delovanja v ihti ali 
netolerance do drugačnih, mogoče kvalitetnejših idej.
Do konkretnih projektov kateri so sedaj v obravnavi smo izrazili 
odklonilna mnenja. Vztrajamo pri upoštevanju mnenj občanov, ki so s 
svojo organiziranostjo dokazali da jim le ni tako vseeno v kakšnem 
okolju živijo, kot so si nekateri v opojnosti volilnih zmag mislili. 
Vztrajamo pri zaključevanju že pričetih projektov in šele nato preko 
tehtnih premislekov pričeti z novimi v skladu s svojimi zmožnostmi in 
potrebami Izolskih občanov. Vztrajamo pri celovitem pregledu in 
dolgoročnem načrtu razvoja ter posegov v okolje kateri mora dobiti 
široki konsenz, saj ne odstopamo od mnenja, da je Izola namenjena 
Izolanom.

Aleš Bohinec, Zveza za Primorsko, Izola

VAS ZEBE ?
Grelni antirevmatski pasovi za rame, 

hrbet, križ, komolec, koleno 
in grelno antirevmatsko perilo.

HOTEUDEliFIN

REVITA

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

LDS - KAJ IMAMO OD TEGA OBČANI?
Res je, da je Izola postala zelo atraktivno mesto za počitnikovanje, 
posledično so se tudi cene nepremičnin dvignile v višave. To pa 
povzroča težave lokalnemu prebivalstvu, ker zelo težko družine 
pridejo do primernih stanovanj za »normalno ceno«. Zato Liberalna 
demokracija Slovenije-00 LDS Izola nasprotuje gradnji takega 
števila stanovanj na atraktivnih lokacijah.
Če seštejemo koliko stanovanj želijo zgraditi razni investitorji jih nanese 
ccal.500 stanovanj ali turističnih apartmajev v par letih. ZA KOGA, 
KAJ IMAMO OD TEGA OBČANI? Se vprašamo, odgovor pa je zelo 
kratek. Malo ali nič nimamo od tega razen dodatnih problemov, višjih 
cen, med sosedskih sporov.... Zato bo LDS v območju ZN Marina ki 
zajema območje od gostinske šole do Simonovega zaliva (stara Oprema, 
Argo, trikotnik med Moravo in Tomažičevo ulico) zagovarjala, da ostane 
namembnost za turizem kot je že zapisano v družbenem planu občine, 
kar pomeni da se ta prostor nameni lahko za hotele raznih kategorij, 
športne in bazenske površine ter parke nikakor pa ne za stanovanja ali 
lastniške turistične apartmaje.
V območju starega zdravstvenega doma (sedanje parkirišče) bomo 
zagovarjali le izgradnjo manjšega stanovanjsko-poslovnega objekta, 
ker je to območje že zelo obremenjeno ter povečanje zelenih površin in 
nižja višina objekta.
V območju ZN Livade II bomo zagovarjali redkejšo pozidanost in večje 
odmike med objekti, več zelenih površin in prostora za rekreacijo ter 
otroškega igrišča, vodni park z hotelskim naseljem, območje za 
univerzitetne programe in jugo-vzhodno območje ob Južni cesti za 
stanovanjsko gradnjoza potrebe domačinov za naslednjih 15 do 20 let.
Za zagotavljanje stanovanj za domačine pa bomo zagovarjali politiko 
izgradnje neprofitnih (najemniških stanovanj) in stanovanj za prodajo 
po modelu Stanovanjskega sklada RS, kjer se dosežejo dosti nižje 
cene in se omeji dostop nerezidentov do stanovanj.
Lep pozdrav!

Igor FRANCA, podžupan, predsednik 00 LDS Izola

DeSUS - SPOŠTOVATI INTERES LJUDI
V DeSUS-u Izola smo prepričani, da prostorska problematika in 
njeno sprejemanje ni samo pomembna v predvolilnem boju za 
Državni zbor in evropski parlament, temveč je strateško pomembna 
za nadaljnji razvoj Izole ter kvalitete bivanja v Izoli.
V DeSUS-u se zavedamo, da je strategija pozidave Izole iz 60-ih let 
preživeta. Sprejemanje sprememb posameznih zazidalnih načrtov, 
vključno s krožišči, so samo neki kompromisi brez jasno zastavljene in 
sprejete vizije. Za kompromise pa vemo, da ni nujno, da so za nas
občane in Izolo vedno dobri.
Zaradi navedenega se bomo člani in članice DeSUS-a tako v 
Občinskem svetu kot v drugih delovnih telesih zavzemali za program, ki 
smo ga našim volilcem predstavili na volitvah v letu 2002 in sicer za:
1. dopolnitev, oz. izdelavo strategije (družbenega plana) pozidave 
občinskega zemljišča tako, da bo zagotovljen dolgoročni usklajen 
materialni in duhovni razvoj naše skupnosti;
2. gospodarski razvoj, oživljanje starega mestnega jedra, razvoj 
podeželja - tudi v povezavi s turizmom, ki bodo omogočale odpiranje 
novih delovnih mest. (Verjamemo, da bo spodbujevalec za gospodarski 
razvoj in odpiranje novih delovnih mest tudi »Odlok o podeljevanju 
stavbne pravice«, ki naj bi ga Občinski svet sprejel v novembru 
2003.)
Pri le-tem pa ne moremo mimo dejstva, da občina Izola ni več lastnik 
zemljišč (v glavnem) za projekte, ki jih v vprašanju navajate ter, da 
investitorje ne smemo odganjati. Skratka, iz navedenega sledi, da se 
bomo člani Desus-a zavzemali za:
1. Izdelavo strategije (družbenega plana) pozidave zemljišča tako, da bo 
na prvem mestu interes občanov, to je kakovosten bivalni prostor, kar bi 
dosegli tudi z informiranjem-javnostjo.
2. Tako sprejet družbeni plan nam bo olajšal odločanje pri posameznih 
projektih.
3. Prav gotovo, da odganjanje investitorjev ni dobro, vendar to ne 
pomeni, da bomo glasovali za projekte, ki so v nasprotju z našim 
programom.
4. Prepričani smo, da gradnja samo stanovanj za trg na v vprašanju 
postavljenih zemljiščih za prebivalce Izole ni sprejemljiva. Ne želimo, da 
Izola postane mesto duhov ne glede na lastništvo zemljišč in njihove 
interese.

Branko Simonovič, predsednik DeSUS-a Izola
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Seja sveta GOJUP v Izoli v v

ODPADKI BODO SLI V KOPER. SEŽANO IN TRST
V torek je v restavraciji hotela Simonov zaliv potekala 4. seja 
sveta konzorcija GOJUP, v katerega je vključenih osem 
južnoprimorskih občin, ki se dogovarjo o skupni dolgoročni 
rešitvi glede odlaganja odpadkov. Predstavljena je bila 
bodoča izvedba komunikacijske podpore oz. seznanjanja 
prebivalstva primorske regije z novim konceptom regijskega 
ravnanja z odpadki.
V strokovni študiji, ki je nastala v okviru GOJUP-a, o ravnanju z 
odpadki v naši regiji je predvidenih več variant ravnanja z 
odpadki v prihodnosti. Kot najoptimalnejša in najcenejša varianta 
velja tista, ki predvideva ločeno zbiranje odpadkov v občinah ter 
postavitev zbirnih točk v Kopru in Sežani. Odpadke, ki jih ni 
možno reciklirati, bi od zbirnih točk prepeljali na sežiganje v 
Trst, pepel pa bi od tam romal na deponijo v Sežano. Svojo 
dejavnost sta članom sveta konzorcija predstavila tudi slovenski 
SLOPAK in italijanski CONAI, ki skrbita za nadaljno predelavo 
odpadne embalaže CONAI se v Italiji že 5 let uspešno ukvarja s 
to dejavnostjo, SLOPAK pa bo začel tudi operativno delovati 
januarja prihodnje leto. Ker iz Slovenije že zdaj pošiljamo precej 
odpadne embalaže v predelavo v sosednjo Furlanijo, obstajajo 
pogoji tudi za uspešno povezovanje v prihodnje.
ZAČASNO ODLAGANjE ODPADKOV V IZOLI 
Sicer pa bo iskanje dolgoročne rešitve glede ravnanja z odpadki 
možno le s solidarnostjo med občinami Med gradnjo potrebnih 
objektov, naj bi tako občini Izola in Piran prevzemali odpadke 
Kot je dejala županja Breda Pečan, ki je tudi predsednica sveta 
GOJUP-a, zadostuje izolska deponija za odlaganje odpadkov vsaj 
do leta 2013. Po njenih besedah odlaganja odpadkov iz drugih 
občin ne bo preden bo jasno izoblikovana - »črno na belem« - 
T&ftegya m fene garancije, da "bo do 'izvedbe projekta zares prišlo. 
Enako velja za piransko občino.
Sicer pa nobena odločitev ne bo sprejeta brez posvetovanja in 
konsenza prebivalstva, zatrjujejo v GOJUP-u. Možne naj bi bile 
tudi druge variante odlaganj odpadkov v regiji, ki pa so dražje. 
(S.Krt) _________
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Na seji sveta GOJUP-a sta se predstavila tudi slovenski in italijanski 
konzorcij, SLOPAK in CONAI, ki skrbita za poti predelave stare 
odrabljene embalaže.

IZOLSKI BORCI V PORABJU
V petek, 17. oktobra 2003 je organizacija ZB in udeležencev 
NOB Izola organizirala dvodnevni obisk krajev na drugem koncu 
naše domovine, Prekmurja in Monoštra na Madžarskem. Bilo je 
združeno prijetno z obveznim, povezanim s Prekmursko četo.
Pot nas je, z vmesnim postankom (za podkrepitev), peljala skozi 
Radence direktno v Monošter. Tam smo položili venec na grob 
padlega komandirja čete Alojza Škrjanca - Mirka in doživeli zelo 
lep sprejem v kulturnem domu Lipa, ki je središče vsega 
dogajanja Porabskih Slovencev. Predstavniki naših rojakov so nam 
govorili o njihovem življenju in delu onkraj meje. Zelo prijetno 
je bilo prisluhniti lepi slovenski besedi, ki jo še vedno mnogi 
gojijo, kljub temu, da v vsakdanjem življenju okrog sebe slišijo 
in tudi uporabljajo pretežno madžarski jezik.

Izvedeli smo tudi, da najmlajši manj uporabljajo slovenščino, saj 
zaradi asimilacije mlade družine postajajo vse bolj madžarske 
(mešani zakoni). Spoznali smo tudi pisateljico, ki piše v narečju 
Porabskih Slovencev. Zanimiv je bil ogled samega Monoštra, 
enega izmed krajev ob naši meji, ob katerem kmalu meje ne bo 
več, kar bo nedvomno dobro za ohranitev slovenstva, saj je 
pričakovati še večjo odprtost in več stikov med ljudmi.
Večer smo preživeli v Moravskih toplicah, kjer smo se po dobri 
večerji pozabavali, zapeli in zaplesali ob poskočnih zvokih našega 
šoferja - harmonikarja. Zadonela je marsikatera narodna in 
partizanska pesem.
V soboto smo bili gostje Zveze borcev iz Dobrovnika in 
sodelovali na proslavi ob obletnici ustanovitve Prekomorske čete 
Program nas je navdušil, Prekmurci pa še bolj; z njimi smo 
preživeli nekaj prijetnih ur in si obljubili, da se bomo še srečali. 
Opravili smo še eno dolžnost, položili venec na grob narodnega 
heroja Štefana Kovača - Marka v Gaučanih in k spomeniku 
Zmage v Murski Soboti.
S prijetnimi občutki smo se vračali proti domu zadovoljni z 
dobro organiziranim izletom z željo, da bi jih bilo v bodoče še 
več. Spoznali smo marsikaj novega, a največ štejejo stiki s 
prijaznimi ljudmi in vezi, ki se stkejo ter ostanejo.

Marija Bolje
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Veslaški klub Izola - Izola v v v

NAJUSPEŠNEJŠA VESLAŠKA SEZONA DOSLEJ
Veslaški klub Izola je svoji kratki zgodovini (7 tekmovalnih sezon), 
v letošnji sezoni nastopil več kot odlično. Poleg osvojenih treh 
prvih, treh drugih in dveh tretjih mest, uvršča izolski klub na 
tretje mesto v državi.
VELIKI REZULTATI KRATKE ZGODOVINE
Na državnem prvenstvu konec septembra velja vsekakor ponovno 
omeniti 1.mesto Bineta PIŠLAR-ja na Svetovnem prvenstvu za člane 
do 23 let v Beogradu in 4.mesto na absolutnem Svetovnem 
prvenstvu v Milanu. Bine je s svojimi letošnjimi rezultati presenetil 
vse slovenske veslaške strokovnjake, saj je malokdo pričakoval, da bo 
po uspehu v Beogradu sposoben ponoviti rezultat na svetovnem 
nivoju. Za izolsko veslanje je to že šesta medalja z velikih tekmovanj 
v zadnjih desetih letih (pet medalj je osvojil Erik TUL, eno Bine 
PISLAR). Za Binetov uspeh gre zasluga prav gotovo tudi njegovemu 
trenerjuVladu Krulčiču, kije pripravil pravo taktiko za oba nastopa.
Tu je še Majda JERMAN z osvojenim 4. mestom na Svetovnem 
prvenstvu za mlajše članice v Beogradu. Majda je že v sezoni 2002 
izgubila nastop v velikem finalu, predvsem zaradi premalo veslaških 
izkušenj na velikih tekmovanjih. Tako njen nastop v velikem finalu v 
Beogradu ni bilo presenečenje, vendar je njena finalna vožnja pokazala 
na še nekaj napak, ki jih bo treba odpraviti za nastope na prihodnjih 
velikih tekmovanjih. Po mnenju trenerja je bila Majda dobro 
pripravljena tako,da bi lahko posegla po tretjem mestu, za več pa 
trenutno še ni sposobna.
V izolskem klubu vesla tudi Aleksandra PRELAZ, ki ji nikakor ne 
uspe preboj na velika veslaška tekmovanja. Že nekaj sezon se ji 
zalomi v zaključnem delu tekmovalne sezone. Njen trener meni, da se 
ji v zadnjih nekaj sezonah godi krivica. V letošnji sezoni bi lahko 
nastopili na Svetovnem prvenstvu v Milanu v dvojnem dvojcu skupaj z 
Jermanovo, vendar pa to ni bila opcija reprezentančnega selektorja. 
Naj omenimo, da skupaj z Jermanovo redno premagujeta italijanski 
dvojni dvojec, ki seje v Milanu uvrstil na 01 v Atenah 2004.

ATENE NE, PEKING DA!
Medtem, ko se večina športnikov ozira po Olimpijskih igrah - Atene 
2004, se Pišlar, skupaj s treneijem bolj ozira na Olimpijske igre - 
Peking 2008. Bine je še zelo mlad (20 let) in tako ga veslaška kariera 
šele čaka. Dobri športniki zelo dobro vedo, kako težko je ponoviti tak 
uspeh kot ga je Bine dosegel letos. Pride bolezen, poškodbe, problemi 
v šoli... pa je preko noči lahko vsega konec. S trenerjem Vladom 
dobro vesta, da obstaja samo ena pot do uspeha: delo in zopet delo... 
kot pravi italijanski veslaški selektor - TALENT SE RODI, 
ŠPORTNIK PA SELE POSTANEŠ !

MLAJŠI ŽE PRIHAJAJO
V zadnjih dveh letih so uspešni predvsem veslači v najmlajših 
kategorijah - pionirji. Letos so pri mlajših pionirjih (letnik 90'in 
mlajši) osvojili prva tri mesta. Tim GORNJEC je osvojil naslov 
državnega prvaka, Tadej JAPELJ je osvojil drugo in Jakob 
MARKUŽA tretje mesto, v finale se je prebil tudi Matej KRULČIČ 
- osvojil je 5.mesto.
Naj omenimo, da tak podvig pri najmlajših kategorijah še ni 
uspel nobenemu klubu. Zgodilo se je leta 2000 ko je imela IZOLA 
pet finalistov, vendar je takrat kot šesti finalist slavil blejski pionir. 
Omeniti velja še dva pionirja in sicer Anžeta ŠIŠKO in Dejana 
SANDIČ-a. Na državnem prvenstvu sta v dvojnem dvojcu za pionirje 
osvojila 4. mesto, vendar sta sposobna več kot sta pokazala. Njun 
trener pravi, da sta druga posadka v Sloveniji po sposobnosti, vendar 
je za uspešen nastop potrebno imeti tudi malo športne sreče.
Poleg svetovnih prvenstev so se veslači Izole udeležili tudi nastopa na 
mladinskih igrah Alpe-Adria v avstrijskem Linzu, kjer so v postavi 
ŠIŠKO, SANDIČ, MARKUŽA in VIČIČ v dvojnem Četvercu osvojili 
1.mesto.
Na letošnji mednarodni regati v Izoli je veslaški klub Izola osvojil 
ekipno prvo mesto in osvojil pokal Marine. Tega uspeha (poleg 
naslova svetovnega prvaka) se trener Vlado še posebej veseli in 
dodaja: »M lepšega, če zmagaš na domačem terenu, še posebej, ker 
je izolski klub najmanjši po številu veslačev tekmovalcev, zato so 
ekipne zmage še toliko slajše. Klub se na tekmovanjih nikoli ne 
ukvarja s točkami, saj večinoma nima možnosti, ker ima premalo 
tekmovalcev. Ko pa se zgodi, da kljub temu zmaga, pomeni, da so 
veslači nastopali odlično, saj prva mesta prinesejo večje število točk. 
Vsaka ekipa mora na določenem tekmovanju imeti svoj cilj in če 
tega doseže, je za posameznika isto kot, če je dosegel prvo mesto«.

VESLAČI SO TUDI TEKAČI
Začeli smo super! Po nekaj letih bomo znova spremenili način treninga. 
Poleg rednih treningov bomo sodelovali na jesenskih in spomladanskih 
krosih. Boljši tekmovalci se bodo udeležili tudi nekaterih tekem na 
tekaških smučeh,...itd.
Na 38.krosu Primorskih Novic smo sodelovali kot klub in preko obeh 
šol (večina naših tekmovalcev se je uvrstila v občinsko reprezentanco) 
in dosegli kar nekaj dobrih rezultatov.
Prejšnji vikend smo sodelovali na maraton regati (16 km) v Celovcu in 
zasedli štiri prva mesta v posameznih kategorijah. Bine PIŠLAR je 
osvojil 5.mesto v absolutni konkurenci, Majda JERMAN pa L mesto v 
absolutni konkurenci med ženskami.
V novembru se bomo udeležili še nekaterih maratonskih regat v Italiji 
in Švici. Tu so potem še redna preverjanja forme doma, tako da je 
tudi v mrtvi sezoni zelo pestro.
Trener pa si želi predvsem tega, da bi temu tempu sledilo vodstvo 
kluba in pa, da bi se vsaj delček obljub z raznih sprejemov tudi 
uresničilo. (VK Izola)

PRVI BOJ Z RDEČIM PETELINOM
MB il II ■ Noyi člani Prostovoljnega

gasilskega društva Korte so 
v soboto, 25. oktobra prvič 
preizkusili svoje teoretično 
znanje v bojevanju z 
ognjem in se na poligonu 
Gasilske brigade Koper 
rokovali z ročnimi 
gasilnimi aparati, katere so 
preizkusili v vseh pogojih 
dela. Omenjenim članom so 

se pridružile tudi članice PGD Korte in PGD Sečovlje, spremljal pa jih 
je še Damjan Barut, predsednik Gasilske zveze Izola.
V sončnem, a hladnem jutru so prostovoljci in prostovoljke najprej 
obnovili teoretično znanje. Pod vodstvom vodje operative koprske 
gasilske brigade Ivanom Koprivcem, ki je tudi član PGD Korte, so 
gorljive snovi razdelili v pet razredov, kot jih razvrščajo tudi prve črke 
abecede, izpisane na ročnih gasilnih aparatih. Da ni vsak aparat - 
pravzaprav njegova vsebina - namenjen za gašenje vseh vrst požara, so 
se prepričali pri uporabi gasilnega aparata, ki vsebuje ogljikov dioksid. 
Z omenjeno snovjo se namreč gasijo naprave, ki so pod električnim 
tokom, najbolj pa je njena uporaba učinkovita v zaprtih prostorih. S 
peno so ukrotili gorečo nafto, pri tem pa jim je vodja operative 
Koprivec pokazal posebno tehniko gašenja, pri kateri pena naftne 
derivate in tekočine dobesedno »stisne v kot«. Ognjene zublje, ki so 
zajeli ostale predmete in snovi, so premagali z gasilnimi aparati na 
prah in spoznali, da so tehnika gašenja, drža telesa in bližina ognja pri 
tem ključnega pomena.
Dan pa ni vedno obsijan s soncem in tudi pogoji dela tako poklicnih 
kot prostovoljnih gasilcev niso vedno idealni. Zato so se prostovoljci, 
pa tudi prostovoljke, ki so imeli opravljen izpit za prostovoljnega 
gasilca, odpravili v dimni kontejner. Pri tem so uporabili dihalno 
tehniko, ki so jo pred kratkim kupili. Spoznali so, da sta dim in tema 
ena izmed najhujših ovir pri spopadanju z rdečim petelinom.
Zadovoljni z izobraževanjem, a precej utrujeni od ognja, dima in saj, 
so si ogledali še poklicno gasilsko enoto v Kopru, v društvu PGD Korte 
pa svojim članom obljubljajo že nove aktivnosti.

Tekst:Patricia Brilli, foto: Damjan Barut
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Nogomet-2. SNL
BELA KRAJIHA:MNK IZOLA ARGETA 2:0 (0:0)
ČRNOMELJ - ŠRC Loka , gledalcev 
400, sodnik Glažar 6.5 (Ptuj). Strelci: 1:0 
Struna (75.), 2:0 B. Žagar (78. - llm).
MNK IZOLA ARGETA: Bučar 7 (od 53.
Rupnik- ), Zupančič 6.5 (od 82. Hanc-),
Šabič 7, Ružnič 6, Čavar 7.5, Franetič 
7.5, Dobrin 7 (od 68. Treskavica-),
Maletič 6.5, Klariča 7, Bečaj 7,
Malikovič 7.
Rumeni kartoni: Franetič.
Izolska enajsterica se na tokratnem 
gostovanju ni ustrašila favoriziranih 
Brelokranjcev. Od prve minute so zaigrali 
zelo borbeno in bili domačim povsem 
enakovreden tekmec. Še več - v nasprotju 
z domačimi, ki niso imeli realnih 
možnosti za zadetek, so si pripravili 
nekaj odličnih priložnosti, a se tokrat 
izolski strelci niso izkazali.
Tudi v drugem polčasu, v katerem se je 
že na začetku hudo poškodoval vratar 
Bučar, so Izolani nadaljevali z zelo dobro 
igro. Še pol ure drugega dela sta ostali 
mreži nedotaknjeni, zatem pa so gostitelji 
izkoristili eno redkih napak v izolski 
obrambi. Že nekaj minutah po prejetem 
golu pa so "ribiči" v svojem kazenskem 
prostoru nepravilno zaustavili enega 
domačih nogometašev, čemur je sledila 
uspešno realizirana najstrožja kazen in s 
tem dvojno vodstvo domače ekipe. V 
preostalem času do konca srečanja so 
skušali modrobeli znižati rezultat, a 
športna sreča na tem srečanju kljub 
številnim priložnostim res ni bila na 
njihovi strani.
Sprememba v trenerskih vrstah je kot 
kaže prinesla tudi pozitiven preobrat v 
igri, kar se nekoliko pozna tudi na lestvici. Izola je 
od primorskih ekip najboljša in s 13 točkami zaseda 
deveto mesto. V nedeljo se bo ob 14. uri doma 
pomerila z ekipo Supernova Triglav iz Kranja.

3.SNL-zahod
GalebJvtoplus Korte 1:2 (0:0]
Strelci: 0:1 Štampfer (73), 1:1 Dromljak (85-11 m), 
1:2 Furlanič (88)
Avtoplus: Sirotič, Begič, Jureš, Šropeta (Bogdanovič), 
Mamilovič, Furlanič, Bašič, Štampfer, A. Banica, 
Čendak, Serdinšek (Luznar)
Obalni derbi je bil zelo dobra nogometna predstava v 
kateri sta obe moštvi pokazali lepo in kombinatorno 
igro, dobrim obrambam in razpoloženima vratarjema 
pa je treba pripisati dejstvo, da sta mreži stali 
nedotaknjeni vse do 73. minute, ko je Štampfer 
izkoristil eno od priložnosti po napaki domače 
obrambe. Ankarančani so nato krenili v napad in iz 
pravilno dosojene enajstmetrovke izenačili, vendar je 
tri točke Kortežanom zagotovil Furlanič po predložku 
Čendaka.
Kortežani so še naprej drugi na lestvici za prav tako 
še nepremaganim piranskim Grafistom, v nedeljo pa 
bodo igrali v gosteh pri predzadnjih Vodicah.

kapuci ma

ROKOMET 
l SRL-ženske
Prvenstvo v prvi ligi za ženske se nadaljuje z 
bliskovito hitrostjo, prejšnjo sredo je bil odigran 7. 
krog prvenstva, v petek 8. krog, že včeraj pa 9. torej 
zadnji krog jesenskega dela prvenstva. Ža izolsko 
ekipo ni bil ravno uspešen, vzroki pa so vsem dobro 
znani. Zdaj čaka trenerja Čuka in dekleta čas 
temeljitih priprav in okrepitve ekipe, ki še vedno upa 
na obstanek v prvoligaškem tekmovanju.

BURJA : ŽRK IZOLA BORI KM0 37:25 (13:11]
Izola: Anja Stubelj, Manuela Hmjič 11, Neža 
Mitruševska 3, Melisa Zejnič, Sanela Poljak, Sabina 
Gatej, Ines Kaltak 4, Tanja Čubrilol, Andreja Čič, 
Mojca Šimer, Meri Karajkovič, Lea Benulič 5, Doris 
Frank
V 7. krogu so v primorskem obračunu igralke Burje 
na Škofijah premagale ekipo Izole z 37:25. Izolanke 
so v prvem polčasu vodile že za štiri zadetke a jim 
odlična vratarka reprezentantka Tutmjičeva ni dovolila, 
da se odlepijo na občutnejšo razliko. V drugem 
polčasu pa so Škofjotke preko Ercegove in Kresetove 
zasluženo zmagale. Pri Izolankah se je ob Hmjičevi, 
ki je dosegla 11 zadetkov izkazala tudi Lea Benulič s 
5 zadetki.

IZOLA BORI KM0 : KRIM HA M 18:42 (9:211
Izola: Anja Stubelj 1, Neža Mitruševska 4, 
Melisa Zejnič, Sanela Poljak, Sabina Gatej, 
Ines Kaltak 6, Tanja Čubrilol, Andreja Čič 
3, Mojca Šimer, Meri Karajkovič, Lea 
Benulič 3, Doris Frank, Ivana Antonič 
Izolanke so že v petek doma odigrale tekmo 
z državnimi prvakinjami in po pričakovanju 
izgubile. Izolanke, ki so nastopile brez 
HmjiČeve in Poljšakove so prikazale solidno 
igro, kaj več pa proti evropskim prvakinjam 
ni bilo za pričakovati. Kljub temu si 
Izolanke za prikazano igro in borbenost 

tej zaslužijo pohvale. Izkazala se je tudi 
vratarka Sabina Gatej, ki je zbrala kar 17 
obramb eno več kot vratarka Krima
Luminila Dinu.
Kadetlnle
LOKA K. IEL0VICA:IZ0LA B. KM0 20:29 (8:161
Izola: Tea Lugarov, Antonič Ivana 2, Ines 
Kaltak 10, Mojca Šimer 3, Meri
Karajkovič, Lea Benulič 7, Doris Frank 1, 
Ana Perič, Sabrina Poropat, Lara Pavčnik.
Proti vedno neugodnim nasprotnicam iz
Škofje Loke so Izolanke na gostovanju 
zaigrale suvereno in zasluženo visoko
zmagale. Odlično je branila Lara Pavčnik s 
protinapadi pa so si Izolanke takoj 
zagotovile visoko prednost in sigurno zmago. 
Dobri igri Lee Benulič, Anje Barič in Mojce 
Šimer se je pridružila še odlična Ines Kaltak 
tako da so domače kaj hitro spoznale, da 
tekme ne morejo zmagati.
Starejše deklice
IZOLA BORI KMO : $0 MAESTRAL 42:13 (23:51
Lugarov Tea, Sabrina Poropat 6, Aleksandra 
Derdaj 9, Anja Barič 4, Neža Stanič 2, 
Tjaša Štefančič 7, Armela Džogovič 2, Ajda 
Bajektarevič 6, Mateja Tomič 1, Nataša 
Hanc 1, Špela Maslo.

Že sam rezultat pove, da Izolanke tokrat niso imele 
težkega dela. Pohvaliti velja vse igralke, saj so se 
vpisale vse med strelke, dobro pa je branila tudi 
novopečena vratarka Teja Lugarov.
Mlajše deklice A
ŽRK IZOLA BORI KMO :KmNG AJDOVŠČINA 21:12 (11:5]
Maslo Špela, Denac Sara, Smodiš Lili 1, Sušelj Sara 5, 
Vlašič Andreja 5, Viler Mersedes 3, Marjanovič Maja 5, 
Hrvatin Karin 2, Žerjal Valentina, Lenarčič Katja, Strelec 
Ana, Perič Mateja, Gajzer Maja 
Medtem, ko je napad stekel je tokrat škripalo v obrambi 
in prav to bodo morale v prihodnjih tekmah mlajše 
deklice A popraviti. Kljub temu pa lahko pohvalimo 
vratarko Špelo Maslo ter razpoložene strelke Saro Sušelj, 
Majo Marjanovič in Andrejo Vlašič.
Mlajše deklice B
ŽRK IZOLA BORI KMO :ŠB MAESTRAL 21:13 (8:6]
Gajzer Maja, Marjanovič Maja 15, Hrvatin Karin 4, 
Žerjal Valentina 2, Lenarčič Katja, Jagurdžija Amina, 
Sefič Barbara, Strelec Ana, Stipanovič Ivana, Markežič 
Anja, Perič Mateja
Neustavljiva je bil Maja Marjanovič, ki je dosegla 15 
zadetkov, pridno pa ji je pomagala Karin Hrvatin, ki je 
dosegla pomembne 4 gole. V obrambi pa sta sc poleg 
vratarke Maje Gajzer, izkazali najmlajši igralki Mateja 
Perič in Ana Strelec.

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Bravo fantje, ampak samo za prvi polčas tekme. 
Sicer pa, pomembna zmaga za potrditev resnih 
namenov. Ze dolgo ne tako navdahnjeno, bilo je 
za pričakovati »eksplozijo«, tudi to da so zadeli 
skor vsi igralci in golman (Martin) govori o

napredku. Zakaj trener ni »dovolil« totalnega 
brodoloma Kočevcev? Nekaj zaradi sosedstva, žal 
pa tudi »rezerve« niso izkoristile priložnosti. Ob 
vsem pa je vse skupaj delovalo zelo prijetno, 
priznava se samo zmage, tudi najnižje lige. 
Pogledi so tako usmerjeni proti vrhu ( že sedaj 
drugi ) in jutri lahko fantje samo potrdijo 
ambicije. Seveda pa trenerju še ni uspelo
»očistiti« vseh glav, premika se z velikimi koraki 
in vse kaže, da bosta »red in zakon« poponoma 
zaživela. Žal škripa v mladinski ekipi. Proti 
Celjanom so hoteli, ostalo je zopet le pri tem: 
Brez zmage, cilj pa je obstanek v l.ligi in težko 
bo doseči željeno. Priložnosti vsekakor še 
obstajajo. Toda nekaj bo botrebno premakniti. 
Ekipa kadetov po zmagio v Sežani že pričenja 
drugi krog tekmovanja. Čeprav trener Mičovič 
nerad prizna vlogo favoritov, menim, da jim

finale ne bo ušel. Prednost enega leta (v 
popvprečju so najmlajši) bodo tako lahko 
popolnoma izkoristili prihodnje leto. Dekleta so 
včeraj končala jesenski del tekmovanja. Nič 
točk, morda malo hudo , pa vendar so na 
momente prikazale, da stvari le obvladajo. Naše 
prvakinje, res v nepopolni zasedbi, so morale 
prvi del pošteno zagristi. Neobremenjenost 
vsekakor lažje prenašajo, golmanka Sabina je 
imela več obramb kot prvi »mož« Krima. 
Premika se, obstanek v ligi pa ... Začele so se 
reprezentančne priprave, brez naših. Predsednik 
RŽS in »najboljši sosed« pa je najavil evropsko 
kanditaturo. Ali bo vsem uspelo? Ne verjamem, 
nas že poznajo.

www.goldenindex.com
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Rokomet-2. SRL-moški 
Istrabenz plini : Grča Kočevje 32:23
Izdani so ujeli zmagovalni ritem. Proti Grči iz Kočevja, ki upa na visoko 
uvrstitev v ligi, so doma že ob polčasu vodili z neverjetnih 22:9. V nadaljevanju 
so zadeli skoraj vsi igralci (tudi vratar), najbolj učinkovita pa sta bila Matjaž 
Muha (10 golov) in Alen Kleva (4).
KADETI
RK MITOL SEŽANA: RD IZOLA 26:44
Izolani so tudi zadnjo, sedmo tekmo prvega dela predtekmovanja zanesljivo 
premagali nasprotnika. Tokrat je usoda doletela Sežančane, ki niso bili kos 
razpoloženim gostom. Naši fantje so povedli že 2:8 in že takrat je bilo praktično 
vse jasno. Izolski stroj je mlel, na čelu z Redžičem in Klevo, domača barka pa 
se je potapljala. Ob polčasu je bilo 8:21 in trener Izolanov je ponudil priložnost 
vsem igralcem. Na začetku drugega polčasa se je pojavila manjša "kriza" saj so 
domači naredili delni izid 4:0, a sta Jurman in Gomezelj z soigralci poskrbela, da 
sta točki odšli v Izolo. Izolani so tako s polnim izkupičkom (7 tekem, 7 zmag; 
razlika v golih 246:153) zanesljivo l.na lestvici. Največ zadetkov je trenutno 
zbral Uroš Srabotič (44).
Za Izolo so igrali: Matic Čebulj 4, Uroš Srabotič 5, MAtej Srabotič 3, Rok 
Jurman 7, Amel Redžič 8, Jasmin Dedič, Primož Blatnik 1, Marko Cvetkovič 2, 
Igor Čuk, Rok Gomezelj 6, Matej Kleva 7, David Ivančič 1, Matjaž 
Piantoni-Žeger, Miran Kaligarič (R.G.) - www.rdizola-kadeti.tk
STAREJŠI DEČKI A
RK CIMOS KOPER : RD IZOLA 26:16 (11:8)
Naši rokometaši so igrali 4. tekmo DP proti Koprom. Koprčani so mislili, da se 
bodo predali takoj na začetku ampak naši so igrali borbeno in prvi polčas so ga 
zgubili samo za tri gole.
V dugem polčasu so popustili in Koprčani so jih kaznovali tako, da so vodili za 
10 golov. To prednost zo zadržali do konca in zasluženo zmagali.
Za Izolo so igrali: J. Radojkovič 5, M. Matkovič, M. Kljun 3, I. Markovič 2, 
M. Lukežič 2, L. Žaro , R. Nadj, M. Fičur 2, A. Radolovič, Z. Dordeski 2, M. 
Žaro.

Odbojka-2. SOL-ženske
MOK MISLINJA : INTERVAL A IZOLA 1:3 (12:25.16:25,25:23,18:251
INTERVAL A IZOLA: U. Bandelj, L. Kolar, N. Stanič, N. Bošnjak, D. Gluvajič, 
A. Fajič, S. Raspor, M. Pešič, J. Pešič, B. Antoline.
Izolske odbjkarice na svojem drugem gostovanju niso imele težkega dela, čeprav 
so od domače ekipe, ki je v zadnjem prvenstvu osvojila tretje mesto, pričakovali 
več odpora. Tako so prepričljivo dobila prva dva seta. V tretjem so se domačinke 
prebudile in vodile kar za osem točk. Izolanke sicer uspele zaostanek nadoknaditi 
in rezultat izenačiti, a jim je na koncu zmanjkalo moči, tako da je zmagovalca 
odločil četrti set. Tokrat je ekipi priskočila na pomoč tudi Barbara Antoline iz 
Maribora, sicer pa so se Izolanke tokrat izkazale s solidnim sprejemom ter s 
hitro kombinatorno igro, pri kateri sta prišli do izraza Kolarjeva in Fajičeva. 
Tudi zaustavljanje ob mreži je bilo tokrat kar dobro, tako da se igra izolskih 
odbojkaric iz tekme v tekmo izboljšuje.
V naslednjem kolu se bodo pomerile z ekipo Solkana, tekma pa bo že jutri 
(petek) ob 18.00 uri v telovadnici v Livadah. Na lestvici vodi Ljubljana II (9 
točk), Solkan je peti (6 točk) Izola pa sedma (6 točk).
Branko Vuga

Jadranje
Prejšnji konec tedna so slovenski jadralci v portoroškem in koprskem zalivu 
jadrali še na zadnjih državnih prvenstvih v tem letu. Spremljali smo odprto 
državno prvenstvo jadralcev v razredih Laser, Finn, Evropa in 470. Prvenstva so 
bila uspešna tudi za izolske jadralce, saj so posegli po medaljah in osvojili tudi 
dva naslova državnih prvakov, 
nanizali kar nekaj
V Portorožu in Ankaranu so imeli organizatorji kar nekaj težav z vremenom. V 
petek je pihala izredno močna burja, v soboto so bili pogoji ravno pravšnji, v 
nedeljo pa so imeli skorajda brezvetrje.
ŽDOGARZANESUIVI PRVAK
Tako kot je bilo pričakovati je Vasilij Žbogar v i 
razredu Laser brez težav prišel do naslova 
državnega prvaka pred koprčanom Sekardijem, 
prijetno pa je presenetil Gregor Macarol iz izolske 
Burje, ki je osvojil tretje mesto v razredu laser. |
Jure Žbogarje osvojil sedmo mesto.
Vrazredu Finn je prvak postal olimpijec Gašper |
Vinčec pred Juretom Orlom (SD Boom).
AL MAKOČIČ PRVIČ PRVAK
V moški konkurenci razreda Evropa so bili zelo uspešni jadralci izolskega 
Olimpica, saj so osvojili vsa tri prva mesta. Državni prvak je postal Al Markočič 
pred Andražem in Aljažem Jadkom. Urban Hrvatin (Olimpie) je bil peti, Tadej 
LAzar (Burja) pa šesti. Tako so moški "evropejci" zaokrožili izredno uspešno 
sezono JK Olimpie v kateri so osvojili dva naslova državnih prvakov, tri naslove 
podprvakov in dvakrat tretje mesto na državnih prvenstvih.
V konkurenci olimpijskih evropejk je pričakovano slavila olimpijka Teja Čeme, 
Taja Abram iz izolske Burje je bila peta, Teja Mitruševska pa zgolj z nastopi 
drugega dne, osma.
V razredu 470, ki mu nekateri Še vedno pravijo slovenska paradna disciplina, je 
slavila mlada posadka Hmeljak-Nevečny pred Čopijem in Glavino ter žensko 
posadko Dekleva - Mavčec. Simon in Sandi Dekleva sta bila peta, Jurak in 
Pilepič šesta, Holub in Prinčič deseta, brata Dončič (vsi Burja) pa 11-ta.

Namizni tenis - I.SNTL - članice 
Iskra Avtoelektrika:Arrigoni 6:2
Članice so v soboto igrale v gosteh proti ekipi Iskre Avtoelektrika iz Vrtojbe. 
Izolanke so proti ekipi, ki ima letos največ možnosti da osvoji naslov istržile dve 
dragoceni točki. Eno tekmo je ekipi prinesla Rahotinova nad Moskalenko in to 
kar z 3/0. Prepričljiva pa je bilča tudi Erika Jauševac, ki je ravno tako s 3/0 
premagala Milost. Lepo je tokrat odigrala proti Milost tudi mlajša sestra Marika 
Jauševac, žal pa popustila v petem odločilnem nizu. Pri domačinkah je ostala 
neporažena Kitajka Yang Ting.
Mladinke v ekipnem Dnalu RS
V nedeljo so v Vrtojbi potekale ekipne kvalifikacije, polfinala za uvrstitev med 
osem najboljših ekip, na finale državnega prvenstva. Mladinke Arrigonija so 
gladko 4/0 premagale Rakek, ter piod pričakovanji visoko ? izgubile proti ekipi 
Iskre Avtoelektrike. Z drugim mestom so tako dosegle zastavljen cilj. Finale 
ekipnega prvenstva, ki bo konec januarja dva dni potekalo v Radljah na
Koroškem. Za ekipo bodo tokrat nastopile Petra Kukovec, Marka Jauševac, Nika 
Mamšič, Kristina Fatorič in Alenka Ačimovič.
Podobno tekmovanje so imeli mladinci v Novi Gorici. V konkurenci petih ekip so 
osvojili Četrto mesto in se tako niso uvrstili naprej. Za ekipo so nastopili Gregor 
Vukovič, Simon Frank, Blaž Petrina in Luka Argenti.
Rezultati: Arrigoni : N.Gorica ?, Arrigoni : Rakek 0/4, Arrigoni : Maxi Olimpija 
1/4, Arrigoni : Škofije 4/2.
Kegljanje
Rrestlzola 8:0 (3279:3018]
Izolanke letos nastopajo pod pričakovanji, po šestih krogih prvenstva pa so še 
brez točke in s skoraj neverjetno razliko dobljenih in izgubljenih dvobojev, saj so 
zmagale vsega trikrat, izgubile pa kar 45 posamičnih dvobojev. Res je sicer, da so 
igrale z vsemi najboljšimi, vendar gleden na formo igralk nič ne kaže, da bi bilo 
po prihodnji tekmi z Rudarjem lahko kaj bistveno drugače.

POLICISTI KARATEISTI EKIPNI EVROPSKI PRVAKI 
Na Evropskem policijskem prvenstvu, ki ie potekalo 
med 14. in iLoktobrom v Čeških Budejovicah, so se 
policisti iz 13 evropskih držav pomerili v karateju, judu, 
streljanju in plavanju.
Slovenijo je zastopala 16-članska reprezentanca v 
kateri je kot edini policist z območja UNZ Koper 
uspešno nastopil tudi Drayan DjllkiČ, sicer
policist-kriminalist na policijski postaji izola Djukič je 
v karateju osvojil odlično drugo mesto V težki

v ekipnih borbah pa so slovenski 
karateisti osvojiliZlatO medaljo.

-ateju osvojil
kategoriji posamezni
policisti
Djukič uspešno nastopa v karateju že vrsto let in je
večkratni policijski državni prvak v karateju. Je član 
Karate kluba Samurai ÌZ Kopra, njegov trener pa je Stojan Sestan. Slovenska ekipa 
je bila uspešna v vseh panogah in je osvojila 1 .mesto v skupni uvrstitvi.

VOJTEH IN SANY NASTOPILA NA SVETOVNEM PRVENSTVO
Od 1. do 5. oktobra je v Ravenni potekalo 
Svetovno prvenstvo šolanih nemških ovčarjev 
(WUSU). V sledenju poslušnosti in obrambise 
je pomerilo 117 vodnikov in psov iz 30-ih 
držav. Tekmovanja se je udeležila tudi 
reprezentanca Slovenije s štirimi tekmovalci - 
trije psi in ena psica, s katero je tekmoval 
Izolan Vojteh DOVČ. S psico Saìlll sta bila 
najboljši slovenski par in sta zasedla 
72.mesto.
Vojteh Dovč je tudi vodja šolanja psov v novo 
ustanovljenem športnem kinološkem društvu 
Belveder (informacije tel. 041 707-591).

KLUB BORILNIH VEŠČIN »PIKRO« Izola
Vabi vse zainteresirane za borilne veščine k treningu. Vpis poteka:
- Ponedeljek od 19.00 do 20.30 na O.Š. Livade
- Torek od 19.00 do 20.30 na O.Š. Dante Alighieri
- Sreda od 19.00 do 20.30 na O.Š. Dante Alighieri in v
- Četrtek od 17.30 do 19.00 na O.Š. Livade Vabljeni

ŠPORTNO DRUŠTVO VITALIS - JUDO SEKCIJA
VABI K VPISU NOVIH ČLANOV, OTROK IN MLADINE 

OD 6 DO 18 LET STAROSTI
JUDO ŠPORTNO ŠOLO, vodi prof. športne vzgoje in trener juda Iztok 
Babič, poleg njega so v vodenje trenerskih procesov vključeni še trije 
strokovno usposobljeni trenerji. Program deluje v več športnih društvih in 
klubih, ki so združeni v enotno zvezo. Judo vadba se odvija pod strokovnim 
vodstvom na najvišji ravni. V naše programe je danes vključenih preko 100 
otrok in mladostnokov obeh spolov od 5 do 18 leta starosti, ki žanjejo 
odlične uspehe na različnih tekmovanjih. Program poteka pod okriljem in 
nadzorom Ministrstva za šolstvo, znanost in šport. GSM: 031 625 170.

TELOVADNICA - Ponedeljek od 17.00-18.30 (od 15.9. dalje)
OŠ DANTE ALIGHIERI - Torek in petek od 17.30-19.00
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Ed Kovens in Jill Edwards - Izolski dnevnik

HI, POZDRAVLJENA SLOVENIJA !
Predstavljajte si, kakšno presenečenje dobiti e-mail iz države, 
čigar ime zveni kot nekaj, kar bi lahko bilo vzeto iz filma 
bratov Marx? (In tedaj je začel ves svet zveneti in igrati kot 
nekaj, kar bi lahko bilo vzeto iz filmov bratov Marx.)
Seveda sem že slišal za Slovenijo. Moja učenka Svetlana Vovani je 
od tam in z njo smo se bali za družino in prijatelje med 
grozovito vojno. (Pravzaprav je iz Sarajeva v Bosni.).
Toda še vedno se nimam za »geografsko poklicanega« kot mnogo 
Američanov, ki mislijo, da se svet konča na ruski meji in ne 
ločijo med Latvijo in Litvanijo. Pa vendarle, čeprav pod pritiskom, 
ne bi znal natančno povedati, kje je Slovenija. Dobil sem e-mail 
od Tomija Janežiča, v katerem me sprašuje, ali bi vodil seminar 
Metode za igralce Napisal mi je, da že deset let potekajo 
seminarji, ki jih vodijo gledališki profesionalci z vsega sveta. Med 
hrvaškimi, italijanskimi, ruskimi, angleškimi, nemškimi in celo 
kitajskimi imeni je bila tudi Joanna Merlin iz newyorškega Studia 
Michaela Chekova Poklical sem jo, da bi preveril verodostojnost 
ponudbe (vsi pravi Newyorčani so paranoični ) in dobil naslednji 
odgovor: 'Pojdi, vzljubil boš deželo in ljudi'

Špela Trošt, najina zveza, naju je pričakala v Benetkah. Energična 
vitka vizija v rdeči oprijeti opravi, s šopom kodrastih las in z 
majhnim rdečim avtom, ki ga ima tukaj večina ljudi, v katerega 
smo stlačili veliko preveč prtljage in se podali na zelo zanimivo 
pustolovščino.
Spela je tako kot vsi drugi v Sloveniji, članica avtošole za 
»kamikaze«. Neverjetno dobri so, sposobni krajšati ostre S ovinke, 
hkrati menjati prestave, telefonirati, kaditi in voditi razgovor. 
Izvedela sva, da ima dva otroka in da je poleg piarovke, 
strokovnjakinja za jezike, profesorica in da pozna vsakega, ki kaj 
pomeni.«
Jill (in Ed)Pozdravljeni vsi
Jill tukaj Ed prav zdaj uči. V nebesih sem! Sedim v 
'umetniškem' cyber cafeju, v majhni ulici obmorskega mesta z 
imenom Izola. Nisem navajena biti v stoletja starem mestu. Lahko 
si zamišljam Renesanso, ulice so široke osem čevljev, nekatere 
celo samo pet. Neskončna mreža majhnih tlakovanih alej. Tudi 
nad glavo je pestro. Stavbe so raznobarvne, z odprtimi polkni, 
zavesami iz čipk, okenskimi cvetlicami. Vse je zelo staro. Lahko 
bi fotografirala do onemoglosti...
...Vse je čisto in drobno kot igračke. Tam je majhen 'ču-ču'
vlakec, s katerim se ljudje vozijo po mestu in kupujejo
malenkosti. Vse trgovine so zelo modeme. Ko smo prišli, so imeli 
ribiški praznik z otroškim zabaviščem in stojnicami s hrano. 
Ljudje plavajo po vsej obali. Nobenih reševalcev ni ali česa
podobnega. Le glave, ki se zibljejo na valovih...
...Tu vsi kadijo, tega nisem vajena. Z Edom imava zajtrk, kosilo 
in večerjo v Istri, zelo prijetni restavraciji s teraso. Vedo, da
vodiva seminar za igralce Javnega sklada za ljubiteljske kulturne 
dejavnosti, zato lahko jeva, kar hočeva, vstaneva od mize in 
odideva. Vse dajejo na njihov račun.

Zvečer postane lokal 
pestro zbirališče. Imajo 
dobro hrano: vse vrste 
pic, veliko ribjih jedi, 
kalamare na žaru in 
ocvrte, morsko solato,
pašto in še neko
lokalno morsko jed. 
Čutiti je okus po
Italiji, pa saj je to
področje tako ali tako 
napol italijansko.«

Studio za raziskavo umetnosti igre, ki ga vodi gledališki režiser 
Tomi Janežič, je skupaj z Javnim skladom RS za kulturne 
dejavnosti, Zagrebškim igralskim študijem in Mladinskim
gledališčem iz Ljubljane organiziral igralsko delavnico Metode 
in povabil Eda Kovensa, Strasbergovega učenca in člana Actors 
studia, v Izolo, Grožnjan in Ljubljano. Z njim je k nam 
pripotovala tudi žena, Jill Edwards, učiteljica petja, igralka in 
prav tako članica slovitega newyorškega Actors studia. Ves čas 
sta pridno beležila vtise, ki sta jih objavila v obliki dnevnika v 
newyorškem časniku.The Soul of American Actor.
Tisti del dnevnika v katerem opisujeta Izolo je za Mandrač 
prevedla Špela Trošt.

TJ
Tukajšnji 'narodni kostum' je enodelna tesno prilegajoča lahna 
serijska obleka in pas, za moškega pa oprijeta majica, kratke 
hlače in čevlji brez nogavic. VROČE je! Zelo malo je 
'brezciljnega postopanja' domačinov. Zdi se, kot da imajo vsi cilj, 
hodijo z odločnim korakom. Prijazni so in z lahkoto se smejejo; 
čeprav sem za tem čutil depresijo. Je to vojna? Zdi se, da je 
pustila globoke brazgotine na ljudeh. O tem neradi govorijo.«

Med modernim in fevdalnim
Seminar v Izoli je mešanica polprofesionalcev in profesionalcev, 
toda vsi so zelo odprti in pripravljeni na sodelovanje. Sami 
plačajo za seminar in ne tratijo časa. (Za razliko je treba nekatere 
moje študente, ki so profesionalci in plačujejo klase, spodbujati k 
delu.) Poskušal sem jim razložiti, da je seminar »Uvod v Metodo, 
tehniko dramske igre« in da je to še eno od »orodij« igralca 
poleg konvencionalnega treninga, ki ga lahko dobijo na Akademiji 
in o katerem so me poučili, daje »anti-metoda«.
Izola je kombinacija modernega in fevdalnega ribiškega mesteca, 
zdaj zatočišče srednjega razreda. In je čista, čista, čista. Veliko 
časa sva preživela v »Istri«, restavraciji, katere lastnik je prijazen 
moški z imenom Egidio, veslač, ki se je leta 1977 udeležil 
Olimpijskih iger v Montrealu. Na mizah imajo rožnate prte in 
lahko jeste grozdje kar s trte. Sedim za mizo in voham morje. In 
potem sem spoznal, da ni nič podobnega naravnemu teatru lokala 
na prostem. Tu je veliko dobrega pristnega »kibiciranja«. Moški 
imajo svojo jutranjo pijačo, toda nisem opazil pijancev, VSI pa 
kadijo.
Izvedel sem tudi, da Slovence z neskončno malo obale dražijo 
Hrvati z neskončno veliko obale, češ da ribarijo v njihovih vodah, 
oboji pa so jezni
na Italijane, ki 
ponoči ribarijo v 
njihovih vodah.

The Professional Workshop

Training through thè method-oriented 
techniques taught to me by Lee Strasberg

212.567.6761
ensory exercises(nadalj. na 11. strani)

TEACHER * DIRECTOR * ACTOR - private coadiiny
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10. seja Občinskega sveta v

O REORGANIZACIJI OBČINSKE UPRAVE
V četrtek 6. novembra se bodo po daljšem obdobju spet sestali 
izolski občinski svetniki in se spopadli z gradivom za 10. redno 
sejo občinskega sveta. Nabralo se je kar 14 zanimivih točk med 
katerimi zagotovo izstopa predlog odloka o organizaciji in 
delovnem področju občinske uprave. Kot je znano gre za predlog 
s katerim se zmanjšuje število uradov, sledili bodo nekateri 
kadrovski premiki, število zaposlenih pa se ne bo spremenilo.
Na prvi pogled je manj atraktiven predlog odloka o podeljevanju 
stavbne pravice, ki pa ima za občino poseben pomen. Z njim bo 
namreč občina omogočila investicije tudi na zemljiščih, za katera še 
nima izdelanih vseh dokumentov oziroma so kako drugače 
obremenjena. Svetniki bodo odločali tudi o ustanovitvi mestne 
knjižnice, o javni službi pomoči družini na domu, o izdajanju 
občinskega glasila Bobnič - La Crida, o odloku oplakatiranju itd.
Proti koncu dnevnega reda čaka občinske svetnike tudi predlog 
odloka o spremembah in dopolnitvah prostorskega plana občine 
Izola v območju Livade - zahod. Glede na razprave o tem 
dokumentu bo zanimivo videti, kakšna usoda se mu obeta na 
najvišjem organu izolske občine. Ob kadrovskih vprašanjih pa bodo 
svetniki, med drugim, podajali mnenje k imenovanju ravnatelja OŠ 
Dante Alighieri in Doma upokojencev Izola.

(nadaljevanje z 10. strani)
Pozdravljeni vsi
Popoldne sem se odločila, da se preprosto izgubim v tem 
majhnem mestecu in po občutku priti do cyber cafeja. Naletela 
sem na od zunaj zelo staro cerke. Kamnita rezbarija izgleda, kot 
da bi se topila in krušila. Slišala sem orgelsko glasbo, vstopila, 
sedla na cerkveno klop in prisluhnila glasbi za kakšno uro. 
Notranjost je popolnoma obnovljena in čudovita. Želela sem si, 
da bi lahko zapela ob spremljavi orgel! Nikogar ni na ozkih 
ulicah - verjetno imajo popoldanski počitek! Medtem ko pišem, 
poslušam heavy metal glasbo s štirimi mladci. Eden od njih ima 
Rasta frizuro in riše po stenah. Drugi ima klasaste lase in 
piercing na ustnici.
Pripravljam se na dvourni klas za govor, ki ga imam z Edovimi 
seminaristi. Kar nekaj udeležencev drugih seminarjev je prosilo, 
da bi delala tudi z njimi, (vseh udeležencev je približno šestdeset 
in pet mentorjev brez mene). Povedala sem jim, da jih bom učila, 
kar bodo želeli.
V Edovi skupini jekar nekaj amaterjev in mladih ljudi. Nekaj je 
odraslih, ki so že delali po Metodi, Marinka Štern prihaja iz 
slavnega Mladinskega gledališča iz Ljubljane. Naslednji teden 
bomo v Grožnjanu in tam bodo udeleženci seminarja nekoliko 
bolj izkušeni. V Ljubljani pa bo Ed delal s člani Mladinskega 
gledališča. Umetnost tukaj podpira država. Povedali so, da je 
osemdeset odstotkov igralcev zaposlenih. Odprti so za učenje 
novosti in uporabljajo veliko različnih tehnik in pristopovk igri. 
Podarili so nam krasne gledališke knjižice s programom 
Mladinskega gledališča zadnjih treh let. Njihovi umetniški izdelki 
zbujajo spoštovanje.
Upam, da vas ne dolgočasim, a vzhičena sem nad tem najbolj 
sladkim premorom v svojem življenju in vem, da Ed čuti enako.
Ed
Delavnica za glas je bila zelo uspešna. Igralcem je bila zelo všeč 
in nek glasbenik (Stojan Kralj - učitelj v glasbeni šoli v 
Mariboru), ki vodi glasbeno delavnico, je zavpil: »V Sloveniji sta 
samo dva pevca, ki ne potrebujeta njenega učenja.« Na delavnici 
»skriti talenti« igralci pokažejo tisto, 
kar bi radi bili ali kar tudi v resnici 
znajo. (Rock zvezdnik, hip-hop, berejo 
poezijo, ki so jo napisali, plešejo, 
pojejo lastne pesmi, idr.). Presenetljivo 
koliko tega lahko uporabijo pri svojem 
delu. Mlajši udeleženci (srednješolci) so 
bili sprva nezaupljivi zaradi mojega 
agresivnega nastopa. Niso navajeni, da 
jih starejša oseba obravnava kot sebi 
enake.
(Prevod: Špela Trošt)

KS HAUAETUM ZA OTROŠKA IGRIŠČA
Člani sveta Krajevne skupnosti Haliaetum so na 5. redni seji Sveta 
KS obravnavali predloge za razvojne načrte za sestavitev 
proračuna za leto 2004. Tako so predlagali, naj se uredi dodatna 
mrliška vežica na pokopališču, otroško igrišče ob športni dvorani in 
tudi druga igrišča v Krajevni skupnosti. Predlog je bil tudi možnost 
izpeljave projekta otroškega igrišča na lokacijimed bloki Drevoreda 
l.maja št.6 in 8, ter Prekomorskih brigad št.l. in 3.
Potrebno je poiskati lokacijo za »skate board« traso, pričeti pa bi se 
morala tudi izdelava športnega parka na lokaciji med hotelom Delfin 
in Simonovim zalivom. Pod točko dnevnega reda so obravnavali tudi 
prispele vloge krajanov.

Lucio Gobbo, Predsednik Sveta KS

REGIJSKO TEKMOVANJE IZ LOGIKE
V soboto, 11. 10 2003, je bilo na OŠ dr. Aleš Bebler-Primož v 
Hrvatinih regijsko izbirno tekmovanje iz logike. Sodelovale so: OŠ 
Dušana Bordona Koper, OŠ Antona Ukmarja Koper, OŠ Srečka 
Kosovela Sežana, OŠ Dutovlje, OŠv Antona Šibelja- Stjenka Komen, 
OŠ Antona Globočnika Postojna, OŠ Miroslava Vilharja Postojna, OŠ 
Antona Žnideršiča Ilirska Bistrica, OŠ Dragotinav Ketteja Ilirska 
Bistrica, OŠ^ Oskarja Kovačiča Škofije, OŠ Vojke Šmuc Izola, OŠ 
Livade in OŠ dr. Aleš Bebler-Primož Hrvatini. Izolski osnovnošolci so 
dosegli lepe uspehe:v
ROBERT KRBAVČIČ iz OŠ Vojke Šmuc - I. mesto v 5.r (8-letka) 
KATJA KLOBAS iz OŠ Livade 1. mesto v 7.r. (9-letka)
LARISA MARJANOVIČ iz OŠ V. Šmuc pa 1. mesto v 7.r. (8-letka) 
Larisa Marjanovič in Katja Klobas pa se bosta udeležili tudi 
državnega tekmovanja, ki bo 14. novembra v Ljubljani.
Vsem tekmovalcem čestitamo in želimo še veliko uspehov.

Neva Slavec in Edi Umer

ODPRTA VRATA OLJKARSKEGA CENTRA
Center za oljkarstvo Koper, ki deluje v okviru 
KGZS - Zavod GO in Nove Gorice je bil 
ustanovljen pred dobrimi tremi leti. Pobudo za 
ustanovitev centra so dali v društvu oljkarjev 
Slovenske Istre z namenom, da se na področju 
oljakrstva združi strokovno svetovanje, 
raziskave in novi projekti.
V zloženki in zgoščenki, ki so jo izdali ob tej 

priložnosti, so opredeljeni osnovni programi centra, ki so 
introdukcija in matični nasadi, nove tehnologije pri 
razmnoževanju sadik, tehnologije v nasadu z varstvom pred 
škodljivci, register pridelovalcev in predelovalcev in nove 
tehnologije povezane z analizami oljčnega olja z vplivom časa 
obiranja na vsebnost olja v plodovih.
Ravno slednjo nalogo centra so preizkusili tudi županji občine Piran 
Vojka Štular, Izole Breda Pečan in podžupan MO Koper Darko 
Grad, ko so na dan odprtih vrat centra sami pognali laboratorijski 
mlin in zmleli vzorec oljk, ki so jih prinesli s seboj. Kot je povedala 
Viljanka Vesel, vodja centra, je z laboratorijsko oljarno možno z zelo 
majhnimi količinami plodov (do 1 kg vzorca) izmeriti vsebnost olja 
in s tem tudi svetovati pridelovalcu čas obiranja.
Sicer oljkarji za letošnjo sezono napovedujejo skromno količino 
oljčenga olja, ki naj bi bila zaradi naravnih nesreč, predvsem 
pomladanske in poletne suše, tudi do 60 odstotkov količinsko slabša. 
Kot so napovedali, bodo ob obiranju oljke županov, ki bo letos 7. 
novembra predstavili podatke o škodi, saj so se podatki na ministrstvu 
za obrambo zbirali do teh dni. Dogodek je bil povezan tudi s 
predstavitvijo novega vrtnega centra KZ Agrarie Koper in 
predstavitvijo linije »Dobrote iz slovenske Istre«. (D.M.)

SKUPAJ PROTI ALKOHOLNI ODVISNOSTI
Ko ti postane alkoholizem pekel na zemlji, pokliči Anonimne 
Alkoholike v Izoli V Izoli so srečanja vsako sredo ob 19.00 
uri na Trgu Sv. Mavra 3, ob cerkvi sv. Mavra v Izoli. 
Poskušamo pomagati vsem ljudem, ki se začnejo zavedati, da 
imajo problem z alkoholom. Dobrodošli.

AA skupina Izola
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Predstavitev knjige o prvem izolskem statutu v v

IZOLA JE STARA TRICETRT TISOČLETJA
Zgodovinski viri pravijo, da je Izola 
dobila svoj prvi statut natanko 5. 
novembra 1360. Na isti dan, a 643 let 
pozneje, bo v pritličju Manziolijeve 
palače potekala predstavitev knjige 
Statuti del Comun d'Isola. Ta obsega 
ponatis prvega izolskega statuta, 
dopolnjujejo pa ga izčrpni komentarji in 
drugi podatki, ki se navezujejo na ta 
pomemben zgodovinski dokument. Knjigo je izdala Italijanska 
samoupravna narodna skupnost ob pomoči Ministrstva za kulturo 
RS in Občine Izola.
Za prepis originala statuta, ki ga je na že omenjeni datum sprejel 
tedanji »consiglio maggiore« - veliki svet, je poskrbel Franco 
Degrassi, Izolan po poreklu, sicer pa tudi odbornik za finance v 
nekdanji Illyjevi občinski upravi v Trstu. Poleg Degrassija je izčrpen 
uvod h knjigi napisal tudi Silvano Sau.
Knjiga je sestavljena iz štirih poglavij. Statut je bil prvotno napisan v 
latinščini, v začetku 15. stoletja pa je bil preveden v tedanji ljudski 
jezik - »italiano volgare«. Prva tri poglavja predstavljajo neposreden 
prepis statuta, ki v prvem delu govori o kazenskem pravu, drugi in 
tretji del pa o civilnem in upravnem pravu, ki je veljalo v 
srednjeveški Izoli. Novost je četrti del, ki prinaša sklepe, odloke in 
druge akte sprejete v občinskem svetu od leta 1360 pa tja do leta 1500. 
Na koncu sta urednika dodala še slovarček, ki pojasnjuje nekatere 
manj znane izraze iz tedanjega jezika, ki se kajpak precej razlikuje od 
sodobne italijanščine.Izvirnik statuta hrani Biblioteca Civica iz Trsta in 
je del Diplomatskega arhiva, ki ga hrani ta osrednja tržaška knjižnica. 
V uvodniku je opisana tudi zanimiva in pestra pot, ki jo je skozi 
zgodovino opravil statut. Med drugim je bil tudi v lasti družine 
Besenghi.

Pisma proletarca Toma

MOJE SANJE- 
l '«■dSTANOVANJE

Mi je zelo žal in poudarjam, da to vse skupaj ni moja želja niti ideja. 
Tako kot priča Ribič iz NKBM v primem Petek, zahtevam tudi jaz 
zaščito samega sebe pred morebitno razjarjeno množico Izolanov. Toda 
moram se podrejati svoji ženi sobarici Sulejmani, ki izrecno zahteva da se 
obelodani njena zahteva.
Torej... Sulejmana je že pred nekaj časa v hotelsko sobarskih kuloarjih 
slišala, da se v Izoli ruši legenda mesta - tovarna rib. Torej jasno, če so 
že prodali ladje Hrvatom, kaj naj potem počnejo s tovarno! Seveda je 
moja draga takoj nabrusila možgane in začela zadovoljno sklepati: Gradili 
bodo stanovanjsko naselje. V tem naselju bodo stanovanja. V teh 
stanovanjih bodo seveda živeli ljudje. Torej... končno naj bi tudi midva 
prišla do svojega stanovanja. Jagodje, Livade in vse ostale kapacitete so 
že tako pokupile ljubljanske srajce. Tisti oddihapotrebneži, ki se pridejo 
sem k nam poleti važit in izigravat frajerje.
Toda... ŠOK! Čim je slišala, da so Izolani proti temu, da bi se tam 
gradila stanovanja, je pošizila. Bal sem se, da ji bodo dali še peti by pass 
(prejšnje štiri je dobila na delovnem mestu sobarice). Toda tako hitro se 
je streznila, da me je osupnilo. Napovedala je vojno Izoli in Izolanom. 
Zaprisegla je sebi, da bo dosegla odstop županje Pečanove in bo sama 
kandidirala za županjo ter potem spravila v red to Izolo - če je že drugi 
ne morejo. Kot devica Orleanska se bo prebila na okope in se borila za 
pravico tistih, ki ne morejo nikakor priti do svoje štalce (beri: 
stanovanja). Res, tako se je vživela v to sceno, da je bila še hujša kot 
Schwarzennegger. Ta body bojler se lahko res skrije pred njeno energijo. 
Sicer ona res ni tako znana kot on. Ni igralka, niti pomo zvezda (Oh! 
Kje pa...) Iztok Mlakar bi jo okarakteriziral da je grda kot poziv na 
orožne vaje. Pa vseeno! Je sobarica, to drži. Toda včasih se mi zdi kot 
tank in mi je kar malo žal za goste v hotelu, ki seji zamerijo.
RS.
Draga gospa županja Pečan, saj lahko zgradite poslovno-turistični center v 
pritličju in zgoraj stanovanja. Ali pa, vsaj eno stanovanje za Sulejmane in 
mene, če ne želite da vam Sulejmana naredi kažin na občini. Še najboljša 
ideja pa se mi zdi (ni moja temveč je njena, Sulejmanina) da zgradite 
stanovanja in potem v nakupno pogodbo dodate aneks, da kupec ne sme 
biti iz Ljubljane. Saj veste kakšni so ti močvirniki. Tri tedne so tu, potem 
pa svoja stanovanja oddajajo odemško na črno - brez pogodbe. Na 
pogodbi naj piše: Laibacher, nein danke!

proletarec TOMO

Kot je dejal Silvano Sau, je odločitvi za 
knjižno izdajo tega dragocenega 
zgodovinskega dela v letošnjem letu botrovalo 
predvsem dejstvo, da letos poteka 750 let od
ustanovitve prve neodvisne izolske komune. 
Leta 1253 sta namreč izolski mali in veliki 
svet sprejela odločitev, da se Izola osvobodi 
jurisdikcije oglejskega patriarha.
Predstavitvi knjige v sredo, 5. 

novembra ob 17.uri - predstavil jo bo profesor Roberto 
Pavanello s tržaške univeze - bo tako ob 19. uri sledila še 
slavnostna obeležitev 750.obletnice neodvisne izolske komune. 
Ob tej priložnosti bo nastopila glasbena skupina Ensemble »I 
Concertisti« iz Vidma (Udine). (Karmen Bučar)

Horizont klub Podbelvedere 
Petek, 31. 10. 2003 od 20.00 - 24.00

Z BRADAČEM OBI JAMO SPOMINE
Glasba pokojnikov iz 00- tih, 70- tih in 80- tih let.

Kot veste v življenju ni vse z rožcami postlano, in kot je rojstvo del 
življenja tako je tudi smrt. Ker nas glasba spremlja v vseh obdojih 
življenja je prav, da en dan na leto po svetimo tudi tistim, ki jih ni 
več med nami,in katerim se bomo prej ali slej pridružili. Pravzaprav je 
žalostne glasbe največ, pomislimo samo na Blues, ki že sama beseda 
pomeni žalost pa klasiko, in metal...

V petek 31 oktobra bo Boris 
Bradač, človek z največjo zalogo 
vinilnih plošč v Slovenski Istri 
zavrtel nekaj žalostink, največ iz 
Dark Punk obdobja, pa tudi ostalim 
preminulim se bomo priklonili. 
Pridite primemo oblečeni 
zaželjena je črna obleka in beli 
obrazi.

V poglavju Dark bodo nastopili: Black Sabath, Atomic Booster, Joy 
Division, Virgin Primes, Bauhaus, Sissters of ilerev, Mission. Nine 
inch Nails, IHinistrjv.
Od ostalih preminulih pa še: Jimmy HendrLx, Jim DIorison, Kurt 
Kobain, Layne S ta lev...

DOBER METAL JE KOT JEKLO
V Shoto klubu pod Belvederjem so v soboto, kljub 
strašno hudi konkurenci skupnega nastopa vseh 
obalnih metalnih bendov v koprskem MKC-ju, 
nastopili novogoriški Entreat in pokazali, kako je 
treba igrati pravi metal.
Uigrani do skrajnosti in energični kot sam hudič so 
odigrali izvrsten koncert, ki bi si zaslužil tudi 
zvočno in video snemanje, kar je naslednji projekt 
aktivistov Shoto kluba.
V SOBOTO PA...
Društvo Horizont in Sboto klub fPodbelvederel
vabita na zanimiv koncert dveh italijanskih skupin, ki prihajata iz 
sosednjega Trsta in iz bližnje Gorice.
V soboto I. novembra bodo nastopili divii metal bard corovci

TRIS NENORV OF YOU (Coricai 
<» SEPTEMBER 10-th (Trsti
TRIS MEMORY OF YOU igrajo trd angažiran in hkrati emocij poln 
hardcore...Prvič se bodo predstavili na obali in iskoristili priložnost, da 
predstavijo tudi prvenec, ki ga je izdala novogoriška založba Wben tbe 
Day Comes records.
kakšno informacijo več lahko dobite na spletni strani založbe
http://www.wbentbedaycomes.com/
Ogrevali bodo September 10-tb iz bližnjega Trsta s post-punkom v 
Fugazi slogu.
Prispevek za bende je klasičnih 500 tolaijev.
Povezava: www.sbotoklub.orfi
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Italijanska samoupravna narodna skupnost
vabi na predstavitev knjige

STATUTI DEL CONUN D'ISOLA
ki stajo urediiaFranco Degrassi in Silvano San. 

Predstavitev bo v sredo, 5.novembra 2003 ob 17.uri 
v pritličju Manziolijeve palače.

Knjigo bo predstaviiprof. Roberto Pavandlo s tržaške univerze.

KINO ODEON - Art kino
29. in 30.10. ob 20.30 ARI KINO

Stiri peresa (Four Feathers) režija:Shekhar Kapur

31.10./lin 2.11 oli 20.30
Dobri VOjak SverC(Buffalosoldiers)režiiaGre9orMn

i.-4. n. ob 10.30 Kar si dekle zeli
Vabljeni tudi na proslavitev

ISOMETMCE 
NEODOISNE IZOLSKE KONONE

ki bo v sredo, S.novembra ob 19. uri v Manziolijevi palači.
Nastopil bo Ensemble »I Concertisti« iz Vidma (Udine-IT)

DRUŠTVO UPOKOJENCEV IZOLA 
ORGANIZIRA ZA SVOJE ČLANE 

MARTINOVANJE V OSMICI PRI MAHNIČI 
V GRAHOVEM BRDU PRI SEŽANI 

V SOROTO 15. NOVEMRRA 2003 
Prijave in vplačila pri tajnici društva v ponedeljek in sredo.

VARILO NA MARTINOVANJE
Društvo invalidov Izola in Društvo upokojencev Jagodje Dobrava 

vabita svoje članice in člane na
MARTINOVANJE v Hotel Delfin v Izoli,

11. novembra 2003, s pričetkom ob 18.30 uri.
Prijave sprejemamo s pisarni Društva invalidov,
Kraška ul. 1, Izola, vsako sredo od 15. do 17.ure.

Slovenski film Slepa pega, Hane A. V. Slak zaradi objektivnih razlogov ne 
bomo prikazali v napovedanem terminu filmskega ciklusa, ampak 14. 11. ob 
20.30. Film bo v pogovoru z občinstvom predstavil glavni igralec v filmu 
Kolja Saksida.

galerija
INSULA
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

razstava
VIDA KLENOVŠEK
"Beauty and/is the Best I

galerija ALGA
razstava slik avtorice

MILENE
PUŠLAR
Pon.-Pet. 10.00-12.00 / 17.00-19.00 Sob. 10.00-12.00

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
Oddelek za otroke in mladino vabi 

otroke od četrtega do šestega leta na uro pravljic, 
ki bo v torek, 4. novembra ob 17. uri,

v pravljični sobi v prostoru starega italijanskega vrtca, Drevored 1. maja 9. 
Pridite, veseli vas bomo!

Pa na na copatke in tople jopice nikar ne pozabite!

DVE PUBLIKACIJI IZOLSKIH UPOKOJENCEV
Ob Tednu starejših občanov, so izolski upokojenci v Hotelu Delfin 

redstavili dve publikaciji. Poleg druge številke literarnega zbornika
epetanja, ki smo ga izčrpno predstavili že v prejšnji številki

Mandrača, še brošuro, ki je izšla ob 50. obletnici Društva
upokojencev Izola.
Društvo je okroglo obletnico obstoja sicer praznovalo lani, knjižica pa je 
izšla konec preteklega leta, vendar doslej še ni doživela javne
predstavitve. Novembra 1952 je bilo ustanovljeno Društvo upokojencev 
okraja Koper, žal pa pisnih virov iz tedanjega časa ni prav veliko. 
Avtorica besedila Nataša Benčič je iz prvih zapisnikov izluščila nekaj 
dogajanja v prvih letih po ustanovitvi, več dokumentov pa je na voljo iz 
sedemdesetih let, ko je bilo tudi uradno ustanovljeno izolsko Društvo 
upokojencev. Na straneh, ki sledijo, spremljamo nekatere dogodke, kot 
npr. ustanovitev pevskega zbora leta 1978, prvi »Teden starejših 
občanov« leta 1981, pridobitev društvenih prostorov v Plenčičevi ulici 
leta 1986, ustanovitev Društva upokojencev Jagodje-Dobrava leta 1992 
do današnjih dni.
Dogodkom zadnjih dveh ali treh let je posvečen večji del publikacije, iz 
tega obdobja pa je tudi večina fotografij. Preberemo lahko o športnih 
uspehih, študijskem krožku mladih, ki berejo starejšim občanom, izletu s 
katamaranom na Brione in Goli otok, pa tudi Srečanju upokojencev 
Primorske, ki so ga 1. 2002 organizirali v Simonovem zalivu.
Na dvajsetih straneh je zajeto pestro in raznoliko delovanje društva, ki 
bo v prihodnjih letih prav gotovo doživelo porast članstva. Izola sodi 
med občine z največjim deležem starejše populacije in v prihodnjih 
letih bo zagotovo potrebno najti nove oblike aktivnosti starejših, tako 
tistih, ki želijo in zmorejo čimbolj aktivno preživeti tretje življenjsko 
obdobje kot tistih, ki jih je zdravje izdalo in potrebujejo pomoč pri 
vsakdanjih opravilih. Društvo upokojencev Izola bo zagotovo imelo 
pomembno vlogo pri tovrstnih dejavnostih tudi v prihodnje.

(Karmen Bučar)

Maraton
triintridesetih src
je multimedijska umetnica Miranda 
Rumina ustvarjala 33 dni - od 6. 9. 
2003 do 8. 10. 2003. Vsak dan, tako 
kot brez prestanka bije naše srce, je na 
temo znanih pesmi, ki so ji služile kot 
glasbena podlaga, v najrazličnejših 
tehnikah in v sodelovanju z različnimi 
mojstri udejanjila po eno srce. Naslov 
pesmi je hkrati naslov srca.
Svečana otvoritev je bila včeraj 23. 10. 
2003 ob 19. uri v galeriji Kerubin, na 
Ljubljanski 41 v Izoli. Umetnica posveča 
instalacijo svojemu novemu mestu - 
Izoli, kjer sedaj bije njeno srce. Častna 
gostja projekta je bila županja Izole, 
gospa Breda Pečan.

CKŠP IZOLA
Organizira v nedeljo 9.novembra 2003 

na območju Simonovega zaliva, Podbelvederja in Dobrave

23. MARTINOV TEK in POHOD
Zaključno akcijo

»SLOVENIJA TEČE ZA ZDRAVJE«
in SLOVENSKI POKAL V REKREATIVNIH TEKIH 2003

Zaradi prireditve, bo lokalana cesta št. 140060 
od Turističnega naselja Belveder do hiše Dobrava št. 10

ZAPRTA ZA VES PROMET (razen za interventna vozila) 
OD 10.30 do 12. ure.

Prav tako bo zaprta cesta
Turistično naselje Belveder do plaže Podbelvedere

Organizator prosi za razumevanje in vabi k množični udeležbi 
na tej, vse popularnejši rekreacijski prireditvi!



Borilni športi

IZOLANI SMO DOBRI BORCI IN SODNIKI
V Parizu je bilo od 21. do 26. oktobra svetovno prvenstvo najmočnejše 
mednarodne organizacije kontaktnih borilnih veščin WAKO na katerem 
so uspešno nastopili tudi slovenski reprezentanti med katerimi je bil 
tudi Izolan, član kluba borilnih veščin Tae Kwon Do, Sašo Popovič.
Slovenski reprezentanti so dosegli nekaj izvrstnih uvrstitev. Poleg štirih 
naslovov svetovnega prvaka in dveh drugih ter treh tretjih mest so 
dosegli še eno četrto in eno peto mesto. Skupaj je nastopilo 750 
tekmovalcev iz 62 držav, tekmovanje pa si je ogledal tudi predsednik 
GAISF-a, kjer bodo decembra odločali o uvrstitvi kick boxinga v 
svetovne športne igre.
Sašo Popovič je v Light contactu v predtekmovanju za uvrstitev v 
finalni del kar trikrat zmagal, v četrtem krogu pa z 2:1 izgubil z 
reprezentantom Portugalske in zasedel končno peto mesto. Sebastjan 
Čauševič, ki sicer tekmuje za Novo Gorico a trenira v Izoli, kamor se 
je zdaj tudi preselil in bo v novi tekmovalni sezoni nastopal za izolski 
Tae Kwon do klub, pa je osvojil bronasto medaljo, potem ko je zaradi 
poškodbe moral predati finalni dvoboj.
Tudi vodstvo reprezentance je bilo zelo Izolsko, saj je reprezentanco 
vodil predsednik zveze Darko Filiput, ki je bil hkrati vodja tekmovanja 
v light contactu. Poleg njega je v vlogi treneija reprezentance 
sodeloval Bojan Korošec, ki je sicer trener v izolskem Tae Kwon Do 
klubu, pa tudi drugi trener reprezentance, Tomaž Barada, večkratni 
svetovni prvak v kick boxingu in Tae Kwon Do-ju, je bil kar nekaj let 
član tega izolskega kluba. Selektor reprezentance pa je bilVlado Sitar.
Darko Filiput: Kick boxing je v nenehnem razvoju in ekspanziji, v svetu pa 
tudi v Sloveniji, kar nedvomno dokazujejo tudi letošnji rezultati s tega 
prvenstva. Kvaliteta tekmovalcev v light contactu se je zadnje leto zelo 
dvignila, saj tekmovalci osnovnega stila Tae Kwon Do-ja niso več v 
prednosti pred drugimi stili. Slovenija je v skupnem rezultatu peta med 62 
nastopajočimi državami, kar dokazuje, da se pri nas res dobro dela, seveda 
pa je ti tudi obveza za dobro delo do naslednjega evropskega prvenstva, ki 
bo oktobra drugo leto v Mariboru.
Bojan Korošec Po svetovnem prvenstvu v Mariboru, kjer so bili mnogi 
prepričani, da so bili naši rezultati dokaj slučajni zaradi neudeležbe velikih 
reprezentanc po 11. septembru, se je zdaj pokazalo, da se v Sloveniji dela 
strokovno in da prav nič ne zaostajamo za denarno bogatejšimi 
reprezentancami. Pri nas tudi delo z reprezentanco namreč sloni v veliki 
meri na lastnih sredstvih klubov in posameznikov. Izjema so bile le 
priprave reprezentance na Rogli, ki jih je financirala naša zveza in rezultat 
dobrih priprav je tudi ta izjemno dober dosežek reprezentance.

NOVI TRENERJI Z DRŽAVNO LICENCO
Zadnja dva dneva priprav reprezentance na Rogli so nekateri 
tekmovalci, trenerji in sodniki, pod vodstvom Darka Filiputa in Vlada 
Sitarja, opravljali strokovni seminar za nazive državnih trenerjev 
borilnih veščin, stil kick boxing. Iz Tae Kwon do kluba Izola so 
strokovni izpit opravili: Mirko Halavanja, Bojan Homovec, Sebastjan 
Čauševič, Sašo Popovič, Aleksander Škorjance, z lanskoletno licenco 
pa je bil opravičeno odsoten Davorin Fonda. Tudi iz drugega izolskega 
kluba Fikro so strokovni izpit opravili:Senad Salkič in Mensur Hodžič. 
Nedvomno se v tej športni panogi strokovna raven dviga, kar je 
dandanes pogoj za uspeh v mednarodnem merilu, Izolski tekmovalci, 
trenerji in sodniki pa dokazujejo, da sledijo trendom razvoja tega športa 
v svetu.

PRVA DVA MEDNARODNA TRENERJA
Po dvoletnem študiju in več strokovnih seminarjih, ki so bili predvsem 
v tujini, sta Darko Filiput in Bojan Korošec, kot prva Slovenca dobila 
naziv mednarodnega trenerja Kick boxinga - WAKO, ki je najvišji 
strokovni trenerski naziv v tej športni panogi. Seminarje in študij sta si 
seveda plačala sama, saj so jima na Strokovnem svetu Centra za šport 
v Izoli zavrnili prošnjo za 
sofinanciranje udeležbe na 
seminarjih z utemeljitvijo direktorja 
Centra, da pokrivajo le del 
stroškov udeležbe na seminarjih na 
državni ravni, za sofinanciranje 
mednarodnih seminarjih pa menda 
nimajo sprejeta ustreznega akta, 
stari pa velja že več kot tri leta.

NOGOMETAŠI VDC KOPER 
PODPRVAKI SLOVENIJE
Preteklo soboto je bil v Krškem zaključni turnir Specialne Olimpiade 
Slovenije v nogometu. Turnirja se je udeležila tudi ekipa Varstveno 
delovnega centra Koper, ki je klonila šele v finalu proti ekipi 
Krškega z rezultatom 0:1. Turnirja se je udeležilo 9 ekip iz celotne 
Slovenije. Po predtekmovanju, ki je potekalo pred dvema tednoma je 
ekipa VDC Koper zasedala drugo mesto. V razburljivi finalni tekmi 
je bila terenska premoč ves čas na strani ekipe VDC Koper, vendar 
žoga nikakor ni hotela v gol. Kot tolikokrat do sedaj se je ponovilo 
nepisano pravilo, da ekipa, ki ne da gola iz ugodnih situacij, tega 
prejme. To seje žal dogodilo tudi v soboto.

Sicer velja povedati, da ekipo sestavljajo nogometaši iz vseh enot 
Varstveno delovnega centra Koper: Kopra, Portoroža, Izole, Sežane, 
Divače ter Ilirske Bistrice. Skratka gre za pravo primorsko ekipo. 
Ekipa ima svojo bazo in treninge v Izoli. Nogometna liga Specialne 
Olimpiade poteka že 12 leto, obalni nogometaši pa v njej že od 
samega začetka igrajo vidno vlogo. Tako so dres slovenske 
reprezentance do sedaj nosili že mnogi nogometaši. V zadnji 
reprezentančni vrsti Dimitrij Trobec ter Beno Osmančevič. Prav tako 
pa sta v strokovnih štabih reprezentance sodelovala oba izolska 
trenerja Nevio Breč ter Tomo Dadič.

1

Morda ni odveč poudariti, da je 
na nedavni tekmi A reprezentanc 
med Slovenijo ter Francijo med 
polčasom iz rok našega 
someščana, ambasadorja Specialne 
Olimpiade Darka Milaniča prejel 

I darilo nogometašev Slovenije 
| (žogo) vratar Beno Osmančevič.

Stojijo z leve: Breč (trener) Trobec, Osmančevič, Koželj, Čehič, Tone, 
Dadič (trener) / čepijo z leve: Kosovel, Frank, Hrvatin, Ferfolja
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KRIMINALNE
SMRT NA SVETILNIKU
Prejšnji teden so policisti zabeležili tudi tragičen dogodek, ki se 
je končal s smrtjo moškega srednjih let. Sprehajalka je 
namrečsporočila policistom, da na svetilniku leži pijan moški in 
da bi bilo prav, da policisti poskrbijo zanj, saj je zunaj zelo 
slabo vreme, predvsem pa mraz. Policisti so odšli na svetilnik in 
ugotovili, da moški ne kaže znakov življenja. Ugotovili so, da je 
v pijanosti padel na trebuh in se zadušil v lastnih izbljuvkih.

IZGUBLJEN - NAJDEN
Izolan je policistom sporočil, da se je k njim domov zatekel 
starejši moški, ki se je izgubil. Policisti so ugotovili za koga gre 
in ga odpeljali domov k svojcem.

NE PRENESE KRITIKE
Kršitev javnega reda in miru se je zgodila zaradi kritičnih besed 
soproge, ki je v gostilni opozorila moža naj preneha s 
popivanjem. Mož je bil zaradi tega tako jezen, da se ni pomiril 
niti doma in tako so ga policisti pridržali do iztreznitve.

DVA NA ENEGA Z ŽENO
Zgodil se je pretep. Pravzaprav nič posebnega a policisti so 
vendarle morali ukrepati, ko sta dva moška napadla in 
poškodovala tretjega moškega, ki živi z bivšo ženo enega od 
prvih dveh. Sodnik za prekrške bo spet poslušal lepe zgodbe.

V MORJE Z NJIM
Moški je ves premočen prišel na policijsko postajo in povedal, 
da so ga napadli trije neznanci in ga na koncu še vrgli v morje. 
Ker je takšno obnašanje okarakterizirano kot težji prekršek 
policistivneto iščejo pogumne metalce neprostovoljnih kopalcev.

HOT DOG
Občan je prijavil policistom, da ga je med sprehodom ugriznil 
pes. Psa je sicer na vrvici vodil otrok a se ne ve točno, kdo je 
koga vodil. Pes ni imel nagobčnika in tako zdaj lastnika čaka 
obisk pri sodniku za prekrške.

SRAKARSKE
Neznanec je vlomil v pomožni objekt in ukradel oblačila in nekaj 
orodja.
Drugi neznani storilec je vlomil vtrgovino in odnesel več kosov 
oblačil.
Tretji neznanec (ali pa je bil en sam?) pa je iz različnih kleti 
ukradel tri gorska kolesa večje vrednosti.

POLICISTI OPOZARJAJO
1. Vsi, ki boste te dni odšli na pokopališča policisti svetujejo, da 
zavarujete vozila in predmete v njih. Nikar ne puščajte torbic ali 
telefonovvna vidnih mestih, preverite, da je avtomobil zaklenjen 
in okna zaprta. Tudi ob grobovih ne odlagajte torbic ali drugih 
vrednih osebnih predmetov.
2. Vhodna vrata v stanovanjskih blokih naj bodo zaklenjena, saj 
so se tatvine koles in drugih predmetov iz kleti zgodile 
pravzaradi odklenjenih vhodnih vrat.
1. Lastniki psov morajo vedeti, da osebe mlajše od 16 let ne 
smejo voditi nevarnih živali. Lastnik psa, ki ugrizne človeka je 
dolžan psa takoj odpeljati na pregled v veterinarsko postajo.

ALKOLESTVICA
Nič posebnega, z izjemo zmagovalca, ki je napihal 1.60 g/kg. 
Sledijo: 0.87, 0.81, 0.77, 0.76 in 0.35 g/kg voznika začetnika.

AVTO NI BIL IZOLSKI!
Izolski policisti so nam sporočili, da so v Mandraču videli 
fotografijo policijskega avtomobila napačno parkiranega pri Veniju. 
Fotografija ni fotomontaža, sporočajo pa, da avtomobil ni njihov 
in da se njihovi policisti na sendvič v sosednjo ulico ne vozijo z 
avtomobilom.

MALI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
- Kupim mamšo garsonjero v Izoli, tel 05 753 03 87
-V Jagodju Oddamo enosobno stanovanje za daljši čas-klima, tv. tel 031 342 496 
-Prodam 4-S0bn0 stanovanje na Markovcu(3nadstropje) info 041 233 451
- V starem mestnem jedru Izole Oddamo POPOlOOma Opremljen bar. Tel.: 031 353 270 
-Prodam biŠO v bližini Vrhnike, info 041 233451
-Dlionadstropno hišo v Izoli prodam info 031 862579 
Kupim manjše stanovanje v Izoli tel 031 500368

- PETČLANSKA DRUŽINA Z DVEMA OTROKOMA S CEREBRALNO PARALIZO 
NU1N0 POTREBUJE STANOVANIE NAJRAJE PRITLIČNO. POKLIČITE 041 557 661
- študentom ali študentkam oddamo stanovanje V lagodju tel 041 476 044
Motorna vozila
- Prodam Golf I. letnik 1979, 125.000 km, popolnoma nič zarjavel, registriran do 
januarja 2004 in brezhiben. Cena 50.000 Sit. Tel.: 031 28 20 70
- Prodam trezo Goldoni, 6,5 KW, bencinsko, novo, nerabljeno. Tel.: 641 93 18
- Prodam dobro ohranjen DIESEL MOTOR Z3 ČOln s komandno ploščo in propelerjem - 
Lombardini 9 KS z vodnim hlajenjem. Informacije: 041 627 576 (Edo)
■ KUPIM TOMOS Automati!! v dobrem stanju star do 5 let. info 040 641 09 79 ali 041 217 485
Delo
-Inštruiram angleščino in nemščinoza srednjo in osnovno šolo. Tel.: 031 506 573
- Če potrebujete POmOČ V gospodinjstvu ali pri likanju, pokličite. 031 316 949. (Zarja) 
IŠČEMDELO, POSPRAVUANIUIKANIE, POMOČ STAREJŠIM OSEBAM 031 631 188 

-NUDIM POMOČ in varstvo starejšim osebaiu klicati na 041 856 855
- DELJENJE sten, barvanje oken, vrat, postavljanje parketa, tlaka in druga zaključna 
dela. Tel.: 031 862 579
Razno
- Dne 25.9.2003 se je izgubil pes lovski terier, star 4 mesece, majhne rasti, črne barve, na 
glavi ter nogah ima rjave lise.Sliši na ime Bobi.Najditelja čaka lepa nagrada, tel 041349 238
■ Osamljen UP0k0jeneC(67 let), živeč na deželi-pri Pivki, išče za družbo upokojenko 
staro okrog 60 let. tel 05 753 03 87
- Naša papiga nimia, sivo - rumene barve je odletela neznano kam. Pogrešamo jo od sobote 
popoldan. Morebitnega najditelja prosimo, da pokliče na tel 031 687 038 ali 641 34 25 
-balkonska Vrata Jelovica 120X220,dvokrilna-termopan,polkna prodam, tel 041 628 507
- Oddam dva naslonjača - pomožni ležišči. Informacije na 041-817-094."

Košarkarski klub Izola išče omaro (širine do 322 cm) za klubski prostor. Morebitni 
darovalec naj pokliče uredništvo Mandrača, tel.: 64 00 010
- NUJNO POTREBUJEM ŠTEDILNIK ali PEČ NA DRVA, lahko starejši, primemo za eno 
sezono, tel 041 950068
- PRODAM GORSKO KOLO za 30.000 SIT, popolnoma nov še nerabljen Pletilni StTOj 
PFFAF, rabljeno hladilno Skrinjo Gorenje 150L za 23.000 SIT. telefon 041 908 046

ZDRAVLJENJE Z BICONI ELEKROMAGNETNO RESONANCO:
akutne in kronične alergije, astma, neurodermitis, akutna in kronična 
obolenja želodca, tankega in debelega črevesja, bolezni notranjih organov, 
migrene, energetske blokade...
RESONANCA, Mojca Pavčič Bukovšek, s.p. Jagodje 36a, 6310 Izola 
Tel: 031 568 854

.................
mmmmmmmmtM.t trmmimmmmm je tednik IZOlanOV
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
Tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 200 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522
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PROBLEM |E MENDA RESEN

Še enkrat smo pomešali vzrok in posledico. Nekoč se je na tem parkirišču trlo 
avtomobilov, ker je bilo pač brezplačno. Zdaj je treba parkiranje plačati pa je 
parkirišče prazno. Vprašanje se glasi: Kakšen problem smo s to odločitvijo rešili?

VIKEND IZOLSKIH PRVAKOV

MOTOHOV KOT

SOLARIJ
ležeči in turbo
uporaba solarija možna tudi izven 
delovnega časa

SAVNA

MASAŽA
URNIK:
ODPRTO VSAK DAN 
od 14.00 do 01.00 
SOBOTA od 14.00 do 00.00 
ob ponedeljkih uprto

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Td.i «41 40 SS, «41 31 O«

SEAT Cordoba
do 310.000,00 SIT UGODNEJE

SEAT Toledo
do 500.000,00 SIT UGODNEJE

n wvletM. ,
2004.

Prodajne informacije 
T: 05/663 54 22, 663 54 23

STENSKI KOLEDAR - SLOVENSKA KRAJINA 

NAMIZNI KOLEDAR 

TRODELNI KOLEDAR

KOMPLET DESETIH NOVOLETNIH VOŠČILNIC

j l | BIROGRAFIKA

Labori
BIROGRAFIKA BORI d.o.o. • TISKARNA in KOPIRNICA 
Industrijska cesta 4b»6310 Izola• T: 05/663 5422«F: 05/663 5420 
E: izola@btrografikabori.com • I: www.birografikabori.si


